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21η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  1997  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Συνάδελφοι, εκτός ημερήσιας διάταξης, έχουμε  4 ερωτήσεις από τον 

κ. Μητλιάγκα, προς τον κ. Δήμαρχο. Σας παρακαλώ, κατά την επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. 

και πριν από την ημερήσια διάταξη, να δοθεί η δυνατότητα στον κ. Δήμαρχο, να μας 

ενημερώσει για τα εξής:  

 1) Πόσοι εργάζονται ή εργάστηκαν μέχρι σήμερα στο Δημοτικό Μέγαρο ή στις 

Δημοτικές Επιχειρήσεις, πέραν των μονίμων εργαζομένων. 

 2) Πόσοι απ’ αυτούς εργάζονται ή εργάστηκαν πέρα από  τον νόμο διαδικασιών 

πρόσληψης. 

 3) Πόσα είναι τα οφειλόμενα ποσά από την εργασία τους και πως θα πληρωθούν, 

όσοι προσέφεραν ή προσφέρουν στις Υπηρεσίες του Δήμου. 

 4) Ποιος αναλαμβάνει την ευθύνη για την λειτουργία τους  και τις συνέπειες που 

μπορούν να προκύψουν  από μια τέτοια απασχόληση. 

 Ακόμη, ζητά ο κ. Μητλιάγκας, να θέσει ο κ. Δήμαρχος γραπτώς, στοιχεία στο Δ.Σ., 

για τον αριθμό των ατόμων αυτών και το χρηματικό ποσό που τους οφείλεται.  
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 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Είμαστε  γνώστες κύριοι συνάδελφοι, ότι στις  Δημοτικές 

Επιχειρήσεις απασχολούνται άτομα πέραν του μονίμου προσωπικού, τα οποία είναι και 

νόμιμα εργαζόμενα και προσληφθέντα. Πέραν του μονίμου προσωπικού, διακρίνονται σε 

κανονικά προσληφθέντες και προσλαμβανόμενους, οι οποίοι πληρώνονται μόνιμα, όπως η 

προκήρυξη σύμφωνα με το Νόμο του Πεπονή, ή με νόμιμες συμβάσεις. 

 Όμως έχει προκύψει μια πραγματικότητα μπροστά στην οποία οφείλουμε να μην 

κλείσουμε τα μάτια μας. Λόγου χάρη, τα άτομα που απασχολούνται στην καθαριότητα, στο 

αμαξοστάσιο κ.λ.π., είναι περίπου 30 (τριάντα) άτομα, ακριβή  αριθμό δεν μπορώ να πω, 

στο σύνολο είναι 50 (πενήντα), οι 20 (είκοσι) είναι οκταμηνίτες με το νόμο του Πεπονή και 

οι άλλοι είναι κάποιοι από την ΔΕΥΑΣ, κάποιοι τεχνίτες, κ.λ.π., οι οποίοι έρχονται οι ίδιοι 

και παραπονιούνται,  ότι τους οφείλονται πολλά περισσότερα μεροκάματα απ’ αυτά  τα 

οποία καλύπτονται από τις συμβάσεις. Και αν οι  συμβάσεις των 8 εκ. δρχ. από την ΔΕΠΚΑ 

καλύπτουν  ένα χρόνο, οι άνθρωποι έχουν προσφέρει και προσφέρουν εργασία  

περισσότερη, που δεν καλύπτεται από τίποτα.  

 Το ίδιο συμβαίνει και στην ΔΕΥΑΣ, μπορεί να σας  πει και λεπτομέρειες ο κ. 

Περδίκης, ο οποίος είναι στο  Δ/κό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΣ και απουσιάζει τώρα, αλλά 

ελπίζω να έρθει αργότερα, όπου μετά την επέκταση του Νόμου του Πεπονή στις Δημοτικές 

Επιχειρήσεις, απαγορεύονται οι προσλήψεις, αλλά και οι προσλήψεις οι οποίες επιτρέπονται, 

πρέπει  να γίνονται με τα κριτήρια  του Νόμου του Πεπονή. Αυτή την στιγμή, εργάζονται με  

συμβάσεις έργου, ή άλλες που δεν ξέρω πως να τις ονομάσω, αρκετά άτομα τα οποία είναι 

μετέωρα, διότι  δεν τους καλύπτει ο νόμος. Επίσης ο νόμος, αγαπητοί  συνάδελφοι, δεν 

μπορεί να καλύπτει πλέον και αυτούς  που εμείς αποφασίζουμε να προσλαμβάνονται στην 

Υπηρεσία Καθαριότητας μέσω της ΔΕΠΚΑ, διότι και στις Δημοτικές Επιχειρήσεις, 

επιτρέπεται η πρόσληψη εργατοτεχνικού προσωπικού, αλλά πρέπει να γίνεται ανακοίνωση, 

ή πρόσληψη και αυτή η πρόσληψη, για να υπάρξει σύμβαση εργασία, πρέπει να έχρι και τα 

κριτήρια του Νόμου Πεπονή.  

 Υπάρχει ένα σοβαρό πρόβλημα, νομικής και πολιτικής φύσεως, από την άποψη ότι 

εργάζεται ή εργάστηκε στον Δήμο προσωπικό,  που δεν καλύπτεται νομικά και  υπάρχει 

τρόπος πληρωμής. Βλέπω ότι στις Τεχνικές Υπηρεσίες, εργάζεται ένας τοπογράφος με 

σύμβαση έργου. Ήρθε αυτή η σύμβαση εδώ στο Δ.Σ. για να εγκριθεί;  

 Να μας αποδείξει τη νομιμότητα ο κ. Δήμαρχος, για τους τοπογράφους που 

εργάζονται με σύμβαση έργου, διότι άμα είναι, καταργούμε όλη τη νομιμότητα των  

προσλήψεων και τελικά είτε με συμβάσεις, είτε με άλλους  ανορθόδοξους τρόπους, υπάρχει 

μα διαδικασία, η  οποία δεν είναι η πρέπουσα.  

 Και στο τελευταίο ερώτημα, όταν λέω ποιος αναλαμβάνει την ευθύνη, για την 

λειτουργία και τις συνέπειες που  μπορεί να προκύψουν, ένας εργαζόμενος ο οποίος δεν  

καλύπτεται από καμιά σύμβαση εργασίας, είναι ανεύθυνος, δεν μπορεί να λογοδοτήσει σε 

κανέναν και φυσικά, είναι  και ο ίδιος μετέωρος, όσον αφορά τα ασφαλιστικά και  άλλα 

θέματα υγείας κ.λ.π., στην περίπτωση που θα  συμβεί κάποιο ατύχημα. Ίσως να διδαχθεί εδώ 

πέρα η άποψη, ότι δουλειά εμείς δίνουμε, ανάγκη από δουλειά έχουμε, και επομένως, τι σας 

πειράζει με ποιον τρόπο  προσλαμβάνονται και ενδεχομένως και με ποιον τρόπο 

πληρώνονται.  

 Αλλά αγαπητοί συνάδελφοι, για μας η νομιμότητα δεν είναι τύπος, αλλά είναι ουσία, 

διότι η ουσία της λειτουργίας μιας κοινωνίας, είναι η νομιμότητα και αν καταργηθεί η 

νομιμότητα και τις καλύτερες των προθέσεων να έχει αυτός ο οποίος καταργεί τη 

νομιμότητα, τελικά η κοινωνία οδηγείται σε άλλα πράγματα.  
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Επειδή για το θέμα των εργαζομένων στην ΔΕΥΑΣ πέρα από τις συμβάσεις, δεν το κατέχω 

πλήρως, αλλά το κατέχει ο υπεύθυνος από την παράταξή μας Δ.Σ. που είναι στο Δ/κό 

Συμβούλιο της ΔΕΥΑΣ, παρακαλώ κύριε Πρόεδρε, με λίγα λόγια ο κ. Περδίκης Ζ., να 

παρουσιάσει την κατάσταση στο Δημοτικό Συμβούλιο των εργαζομένων στην ΔΕΥΑΣ, πέρα 

πλέον από τη νομιμότητα  και τα προβλήματα που υπάρχουν από αυτή  την απασχόληση 

αυτών των ανθρώπων.  

 κ. Χατζηλίας Αλ.: Ήθελα να ρωτήσω κύριε Πρόεδρε, ποιος ο σκοπός αυτών των 

εγγράφων που στέλνουμε ποιο μπροστά; Νομίζω, αυτές οι ερωτήσεις είναι ωμές. Εδώ τώρα, 

έχει υποχρέωση ο κ. Δήμαρχος να απαντήσει κι εμείς καθόμαστε εδώ και αναπτύσσουμε 

θέματα και τρώμε τον χρόνο μας. Αλλιώς, μπορούμε κάλλιστα να το φέρουμε σαν θέμα 

κανονικό, να συζητήσουμε για τους εργαζομένους.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Κύριε Πρόεδρε, επιμένω για ενημέρωση του Σώματος, υπάρχει 

σοβαρό πρόβλημα. Δεν μπορεί να δοθεί  ο λόγος στον κ. Περδίκη;  

 κ. Πρόεδρος: Μπορεί και θα απαντήσει μετά ο κ. Δήμαρχος.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν έχω καμιά αντίρρηση να πάρει τον λόγο ο κ. Περδίκης, 

βεβαίως εγγράφως ο κ. Μητλιάγκας υπέβαλε στο Προεδρείο μια ερώτηση και εγγράφως κι 

εγώ απαντώ στα ερωτήματά του.  

Αναφέρετε  και επεκτείνετε στην ΔΕΥΑΣ και ρωτώ κύριε Πρόεδρε και κύριοι Συνάδελφοι, 

γιατί στην ερώτησή του ο κ. Μητλιάγκας, δεν αναφέρει την λέξη ΔΕΥΑΣ;  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Δημοτικές Επιχειρήσεις, το αναφέρω έτσι.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Οι Δημοτικές Επιχειρήσεις, στις οποίες αναφέρεστε κ. Μητλιάγκα, 

πρέπει να το ξέρετε, ότι όλες είναι με αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου. Ενώ η 

ΔΕΥΑΣ, είναι μια Δημοτική Επιχείρηση, που ιδρύθηκε και λειτουργεί με ξεχωριστό Νόμο, 

τον 1069/1980.  

Είναι ουσία για όλο τον κόσμο, η νομιμότητα κ. Μητλιάγκα και μην διεκδικείτε την 

μοναδικότητα.  

Ο κ. Περδίκης, θα αναφερθεί για τους εργαζομένους στην ΔΕΥΑΣ. Ακόμη για το Νόμο, δεν 

έχει διευκρινιστεί τίποτα, περιμένουμε μια εγκύκλιο από πλευράς Υπουργείου Εσωτερικών, 

σχετικά με τον τελευταίο νόμο που τροποποιεί  τον 2190,  σχετικά με την απασχόληση και 

τις προσλήψεις, έχουν απασχοληθεί νομικοί, διίστανται οι απόψεις  και εκεί επιμένω, ότι 

στον τελευταίο νόμο και στην τελευταία  τροποποίηση, αναφέρονται στις Δημοτικές 

Επιχειρήσεις, αμιγείς ή μικτές και στις ανώνυμες εταιρείες, στις οποίες ο Δήμος  ή το 

Δημόσιο, κατέχει πάνω από το 50%. Ισχύει ο Νόμος και απορούμε όλοι μας γιατί ο 

νομοθέτης ή ο νόμος ο ίδιος, δεν αναφέρεται  στην ΔΕΥΑ.  Κι αυτό επιβεβαιώνεται με τον 

ίδιο τον Νόμο, που αποφεύγει να αναφερθεί  στις ΔΕΥΑ, οι οποίες δημιουργήθηκαν με άλλο 

νόμο, τον 1069/80 και είναι ένας  λόγος αυτός, για τον οποίο διίστανται οι απόψεις όλων 

πάνω σ’ αυτό το θέμα.  

Και επειδή μπορώ να ξέρω από προσωπικές επαφές και από τις σχέσεις μου με άλλους 

Δημάρχους της χώρα και με τον ίδιο τον κ. Υφυπουργό τον κ. Παπαδήμα, λέγεται, ότι το 

Κράτος, η ίδια η Κυβέρνηση δηλαδή, άφησε ένα εργαλείο στους Δημάρχους, που είναι η 

ΔΕΥΑ, για να κάνουν οι Δήμαρχοι την δουλειά τους, να αντιμετωπίσουνε οξύτατα 

προβλήματα, που είναι επείγοντα, προβλήματα τα οποία, δεν μπορείς να προγραμματίσεις, 

προβλήματα  τα οποία προκύπτουν από την καθημερινότητα, από την χρήση της Ύδρευσης 

και Αποχέτευσης, καθότι είναι ένας ζωντανός οργανισμός και ο Δήμος βέβαια γενικότερα, 

αλλά και ειδικότερα οι Δημοτικές Επιχειρήσεις Ύδρευσης και Αποχέτευσης.  

Αλίμονο κύριε Πρόεδρε, αν για την πρόσληψη εργατοτεχνικού προσωπικού σε ένα έκτακτο 

γεγονός, ή σε κάποιες αντίξοες καιρικές συνθήκες  και απρόβλεπτες, περιμέναμε να κάνουμε  

4 



 

 

μια κατάσταση ονομάτων, να την στείλουμε στο ΑΣΕΠ, στην Κυβέρνηση, στο Υπουργικό 

Συμβούλιο, να περιμένουμε πότε θα συνέλθει το Υπουργικό Συμβούλιο για να καθαρίσουμε 

τα φρεάτιά μας, τους χείμαρρους, ή να αντιμετωπίσουμε τυχόν πλημμύρες. Πάντως εγώ, 

αναμένω την διευκρινιστική εγκύκλιο, για να δούμε τι θα κάνουμε πάνω σε όλα αυτά τα 

θέματα.  

Όσον αφορά την ερώτηση που τέθηκε στο Προεδρείο, απαντώ ότι, στον Δήμο Σερρών, 

απασχολήθηκαν συμφώνως  με τις διατάξεις του Νόμου 2190, 17 (δεκαεπτά) εργάτες και 3 

(τρεις) οδηγοί. Η απασχόληση των ανωτέρω, καθόλα νόμιμη, δεν  χρήζει περαιτέρω 

ανάλυση κατά την άποψή μου.  Στους ανωτέρω, τίποτα δεν οφείλεται.  

 Δεύτερον, στην ΔΕΠΚΑ, με την γνωστή διαδικασία ανάθεσης έργου, πρ/σμού 8 εκ. 

δρχ. και με ομόφωνες αποφάσεις Δ.Σ., απασχολούνται 24 (είκοσι  τέσσερα) άτομα, 19 

(δεκαεννέα) εργάτες και  5 (πέντε) οδηγοί.  Οι ανωτέρω,  όλοι έχουν πληρωθεί μέχρι και τις 

30/11/1997. Τους οφείλεται ο μήνας Ιανουάριος του 1997 και τα χρονικά διαστήματα από 

17/4/1997 μέχρι 30/4/1997 και από 1/6/1997 μέχρι 22/6/1997 και αυτό οφείλεται στη μη 

αναδρομικότητα των αποφάσεων του Δ.Σ., αφού οι σχετικές συμβάσεις που υπογράφονται 

μεταξύ Δήμου και ΔΕΠΚΑ, ισχύουν από της υπογραφής των, η οποία έπεται της 

Συνεδρίασης του Δ.Σ.  

Το χρονικό διάστημα από 1/12/1997, θα καλυφθεί και μετά την απόφασή μας να δώσουμε τα 

8 εκ. δρχ. στην ΔΕΠΚΑ και είναι η τελευταία φορά που η  Περιφερειακή Διοίκηση εγκρίνει 

σχετική απόφαση του Δ.Σ. κι αυτό γιατί υπάρχει στο Δήμο, ή μάλλον στο Νομό ολόκληρο, 

υπάρχει και λειτουργεί με  αριθμό φορολογικού μητρώου, δημοσιευμένου στην εφημερίδα  

της Κυβέρνησης, ένας νέος θεσμός αναπτυξιακός, για την αντιμετώπιση του μεγαλύτερου 

κατά την άποψή μου προβλήματος που μαστίζει όλη την ελληνική επικράτεια και επομένως 

και το Νομό Σερρών, γιατί όλη η Ελλάδα είναι ένας απέραντος σκουπιδότοπος. Για την 

σωστή αντιμετώπιση λοιπόν και την διαχείριση των απορριμμάτων, τα Συμβούλια Περιοχής 

έχουνε ιδρύσει και αυτό υπάρχει  μόνο στις Σέρρες, έναν φορέα διαχείρισης των 

απορριμμάτων, με την επωνυμία ΕΣΑΝΣ, Εταιρεία Στερεών Αποβλήτων Νομού Σερρών και 

της δώσαμε την μορφή της Ανωνύμου Εταιρείας. Επομένως κύριοι συνάδελφοι, εδώ είναι  

και το ζητούμενό μου, εάν θέλουμε να είμαστε όλοι μας εντάξει, όχι στα λόγια, αλλά στα 

έργα έναντι των εργαζομένων, και όλων αυτών των ανθρώπων που απασχολούνται στην 

καθαριότητα.  

Επομένως, το χρονικό διάστημα από 1/12/1997, θα καλυφθεί με νέα ανάθεση ανάλογου 

έργου, όχι στην ΔΕΠΚΑ, αλλά στην ΕΣΑΝΣ. Δεν υπάρχει άλλη λύση. Η απασχόληση 

προσωπικού στην ΔΕΠΚΑ, η οποία έγινε κατόπιν ομοφώνων αποφάσεων του Δ.Σ., κατά την 

άποψή μου, επομένως δεν μπορεί να αποτελεί θέμα συζητήσεων.  

 Όσον αφορά τα περί ευθύνης και την αναλαμβάνει ο Δήμαρχος, ο οποίος πρέπει και 

επιβάλλεται να ενεργεί με γνώμονα πάντα το συμφέρον της πόλεως.  

 Αυτά κύριε Πρόεδρε, όσον αφορά την ερώτηση που ετέθη εγγράφως από τον κ. 

Μητλιάγκα.  

 Όσον αφορά για την ΔΕΥΑΣ, ότι εκεί απασχολούμε όχι κατά νόμιμο τρόπο εργάτες 

και τεχνίτες, οι οποίοι είναι χρεωμένοι δεξιά και αριστερά στα διάφορα έργα, θέλω να σας 

πω, ή μάλλον να επαναλάβω, ότι διίστανται οι απόψεις, ότι υπάρχει μια πλευρά, η οποία λέει 

ότι εξαιρούνται από το Νόμο οι ΔΕΥΑ. Αυτή την άποψη  την έχει και ο δικηγόρος της 

Ένωσης των ΔΕΥΑ, είναι  σε επικοινωνία με το Υπουργείο και αναμένουμε μια 

διευκρινιστική εγκύκλιο. Ήρθε μια εγκύκλιος, αλλά  πάλι είναι ακαταλαβίστικη και αντί να 

λύσει, δημιουργεί προβλήματα. Την είδα, επιβεβαιώνει όλα αυτά που λέμε, βέβαια 

ακολουθεί την διαδικασία του Νόμου 2190, αλλά σε κάποιες διαφορετικές περιπτώσεις.  
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 Τα οφειλόμενα είναι 8 εκ. δρχ., για να συνεχίσουμε και οφείλουμε τους 2 ½ μήνες 

που είναι άλλα 6-7 εκ. δρχ. Να πάρουμε μια απόφαση σήμερα, για να πληρώσουμε αυτούς 

τους ανθρώπους, για να είναι νόμιμοι στην πράξη και όχι στα λόγια, να δώσουμε στην 

ΕΣΑΝΣ, στο φορέα που ιδρύθηκε για να αντιμετωπίσει ακριβώς περιπτώσεις καθαριότητας 

και να μην έχουμε ενδοιασμούς, δεν πρόκειται να ιδιωτικοποιήσουμε κανέναν και τίποτα, 

διότι η ΕΣΑΝΣ είναι μια Ανώνυμη Εταιρεία, στην οποία συμμετέχουν όλοι οι Δήμοι και 

όλες οι Κοινότητες του Νομού Σερρών. Επομένως, δεν μπορώ να καταλάβω, πως είναι 

δυνατό να μιλάμε για ιδιωτικοποίηση.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Κύριε Πρόεδρε, να μου δώστε μόνο λίγα λεπτά και να παρακαλέσω 

άλλους 7 συναδέλφους του Δ.Σ., να συνυπογράψουμε ένα κείμενο - αίτημα προς το 

Προεδρείο του Δ.Σ., ώστε μέσα σε επτά ημέρες, όπως ορίζει ο νόμος, να προκηρυχθεί και να 

κληθεί το Δ.Σ. για συζήτηση, πάνω στο θέμα που έχει δημιουργηθεί με 88 εργαζομένους 

στην ΔΕΥΑΣ Και την ακυρότητα των συμβάσεων.  

Περιορίζομαι, στο να παρατηρήσω κύριε Πρόεδρε, τα περί ομοφωνίας των προγραμματικών 

συμβάσεων Δήμου και ΔΕΠΚΑ, να ανακληθούν γιατί ξέρετε πολύ καλά, ότι κάποιοι  στο 

Δ.Σ. και όχι μόνο εγώ, είχαμε αρνηθεί επανειλημμένα να ψηφίσουμε αυτές τις 

προγραμματικές συμβάσεις, αιτιολογώντας.  

Ο εκβιασμός δε, το να έρθει χωρίς καμιά διαδικασία, ούτε άτυπη ούτε τυπική, η απαίτηση να 

εκμαιευτεί απόφαση από το Δ.Σ., να δοθούν χρήματα, και αυτό ονομάζεται προγραμματική 

σύμβαση στην ΕΣΑΝΣ, πέραν του στοιχείου του αιφνιδιασμού, δεν θέλω να δώσω άλλα 

χαρακτηριστικά. Αλλά είναι πρωτάκουστο, όταν σε πολύ πρόσφατη απόφαση  του Δ.Σ., το 

ίδιο το Δ.Σ., όλοι εσείς κύριοι συνάδελφοι, ψηφίσατε όχι στην προγραμματική σύμβαση με 

την ΕΣΑΝΣ, για τους λόγους που ανέπτυξε το Σωματείο των εργαζομένων. Φέρτε το αν 

επιμένετε, ξανά το θέμα στο Δ.Σ., να δούμε τι υποκρύπτεται πίσω από την ΕΣΑΝΣ.  

 Γι’ αυτό λοιπόν κύριε Πρόεδρε, δεν θέλω να επεκταθώ, αλλά παρακαλώ τους 7 

συναδέλφους μου να συνυπογράψουν το κείμενο-αίτημα, ώστε την άλλη εβδομάδα, να 

εξεταστεί από το Δ.Σ., το εκρηκτικό θέμα που έχει δημιουργηθεί ειδικά στην ΔΕΥΑΣ, 

σχετικά με  την απασχόληση 88 εργαζομένων, που είναι μετέωροι, κινδυνεύουν να μείνουν 

απλήρωτοι, υπάρχει κίνδυνος  να καταλογιστούν οι σχετικές δαπάνες που έχουν προηγηθεί, 

γιατί ο κ. Δήμαρχος  αφήνει αναπάντητα ερωτήματα, όταν από την Παρασκευή  12 

Δεκεμβρίου, έχει ληφθεί στην ΔΕΥΑΣ, απάντηση επί του ερωτήματος από το Υπουργείο 

Εσωτερικών, που ρητά αυτή η εγκύκλιος του γνωστού νόμου, όχι απλά δεν βεβαιώνει αυτά 

που μας έλεγε τόση ώρα ο κ. Δήμαρχος, αλλά ρητά υποχρεώνει και την ΔΕΥΑ των Σερρών, 

να συμμορφωθεί με τις διατάξεις του γνωστού Νόμου περί προσλήψεων. Αυτά 

αποκρύπτονται από το Δ.Σ., αποκρύπτονται από το Δ/κό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΣ, το οποίο 

παρότι εδέχθησαν τα μέλη του και ο κ. Πρόεδρος και ο κ. Αντιπρόεδρος, γραπτές προτάσεις 

του Γενικού Διευθυντή της Επιχείρησης, να λάβει επιτέλους θέση το Δ/κό Συμβούλιο αυτής 

της Επιχείρησης πάνω σ’ αυτόν το Νόμο και ακόμα δεν έχει γίνει Συνεδρίαση.  

Περιορίζομαι σ’ αυτά εδώ.  

 κ. Μητλίαγκας Ζ.:  Κύριε Πρόεδρε, εγώ ρώτησα τις Υπηρεσίες του Δήμου γι’ αυτό 

το θέμα, οι οποίες πρέπει πάντα να ξέρουν και μου είπαν ότι για όσο καιρό καλύπτονται οι 

εργαζόμενοι στην ΔΕΠΚΑ με τις συμβάσεις, το γνωρίζουν. Από κει και πέρα γ’ αυτούς, 

είναι σα να μην υπάρχουν.  

Εδώ και δύο (2) χρόνια, από τότε που ξεκίνησαν δεν σταμάτησαν ποτέ να δουλεύουν και δεν 

καλύπτονται βέβαια από τις συμβάσεις και μερικοί από εσάς τους  παρακινείτε να πάρουνε 

τα χρήματά τους με δικαστήρια, κ.λ.π., κ.λ.π. 
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Και επιπλέον, ούτε νομιμότητα υπάρχει, οι τελευταίες συμβάσεις δεν μπορούνε ούτε καν να 

υπογραφούνε, γιατί οι προσλήψεις δεν έγιναν σύμφωνα με τα κριτήρια του Νόμου Πεπονή. 

Και τη νομιμότητα, κύριε Δήμαρχε, μπορεί να την κοροϊδεύετε, αλλά αν δεν την 

εφαρμόσετε, εμείς δεν πρόκειται να χαριστούμε. Θα επιβάλλουμε τη νομιμότητα, γιατί 

πιστεύουμε στην νομιμότητα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Κύριε Μητλιάγκα, γίνατε δικαστής; Εσείς θέλετε νομιμότητα και 

εμείς δεν την θέλουμε; Αυτά που κάνουμε είναι όλα νόμιμα, και όποιος δεν συμφωνεί ή 

αισθάνεται αδικημένος, ή παρά το νόμο να έχει ενεργήσει ο Δήμος, ή η Δημοτική Αρχή, ο 

δρόμος είναι γνωστός. Εσείς φαντάζεστε ότι αν δρούσαμε παράνομα, θα μας άφηναν 

ήσυχους;  

Εδώ ξέρετε πολύ καλά, όλα αυτά που διεκδικούνε κάθε λίγο οι εργαζόμενοι. 

Επαναλαμβάνω, όμως ότι,  μας αρέσει να  λέμε λόγια και να είμαστε υπέρ των εργαζομένων. 

Εάν πραγματικά  νοιάζεστε για όλους αυτούς, οι οποίοι εργάζονται, και είναι απαραίτητοι 

γι’ αυτή  την δουλειά στον τομέα της καθαριότητας, διότι εσείς ή μάλλον εννοώ όλο το Δ.Σ. 

στην προηγούμενη συνεδρίασή του, ψήφισε κατά την συζήτηση του Οργανισμού 

Εσωτερικής Υπηρεσίας για τον τομέα της Καθαριότητας, ανάγκη θέσεων οργανικών, 77 

(εβδομήντα επτά) ατόμων.  

Δηλαδή, λέτε για να λέτε;  Από την μια πλευρά, λέτε ότι πρέπει στην καθαριότητα να είναι 

77 άτομα και μαζί με τους οδηγούς να φτάσουμε τους 100, εμείς σήμερα έχουμε τα μισά 

άτομα και λέτε να αναβάλλουμε σήμερα την λήψη σχετικής απόφασης για την πληρωμή 

αυτών των ανθρώπων.  

 Είναι κατεπείγον το θέμα και ζητάτε των αναβολή του. Αφού νοιάζεστε για την 

αποπληρωμή αυτών των εργαζομένων στην ΔΕΠΚΑ, γιατί δεν παίρνετε και σχετική 

απόφαση, για να τελειώσει το πρόβλημα αυτών των  εργαζομένων; Δηλαδή τους αγαπάτε 

για λόγους εντυπώσεων;   

 κ. Πρόεδρος:  Δεν κάναμε καμιά πρόταση, για να μας απαντήσουν.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Την κάνω εγώ και μαζί με την απάντηση, θέτω θέμα, εκτός 

ημερήσιας διατάξεως, διότι κρίνω  και αυτό συνεπάγεται και από την έγγραφη ερώτηση που 

κατέθεσε εκείνη η πλευρά για την τύχη των εργαζομένων στην καθαριότητα μέσω της 

ΔΕΠΚΑ, για να πληρωθούνε και τώρα το αρνούνται.                          

Γι΄ αυτό, αναγκάζομαι κύριε Πρόεδρε, να πω ότι, στα  λόγια γινόμαστε αρεστοί. Αλλά όταν 

έρχεται η ώρα να κάνουμε πράξη τα λόγια, δεν κάνουμε τίποτα. Σας πειράζει να δώσουμε τα 

8 εκ. δρχ. καθόλα νόμιμα.  

Σας πειράζει και η ΕΣΑΝΣ, διότι εμείς είχαμε την αποφασιστικότητα, είχαμε την ιδέα 

αντιμετώπισης του μεγάλου, σοβαρότατου και κατεπείγοντος προβλήματος των  στερεών 

αποβλήτων του Νομού, το κάναμε πράξη και από την στιγμή που κάναμε αυτόν τον φορέα 

για την καλή διαχείριση των απορριμμάτων μας, για την δημόσια υγεία, τι να κρύβεται από 

πίσω κύριε Περδίκη;  Εγώ την δημιούργησα, εγώ την λειτουργώ και εσείς ξέρετε τι κρύβεται 

από πίσω; Σήμερα για να τύχεις κάποιας έγκρισης, δημιουργίας, ή κομποστοποίησης, ή 

καύσης, ή ανακύκλωσης, ή πυρόλυσης, ή θερμόλυσης, απαραίτητη προϋπόθεση είναι, από 

την στιγμή που εμείς οι ίδιοι δεν έχουμε ούτε την τεχνολογία, ούτε τις οικονομικές 

δυνατότητες για να κτίσουμε, είτε εργοστάσιο, είτε πυρόλυση, είτε θερμόλυση, απαραίτητη 

προϋπόθεση κατά τον Βεστρίγκε, το έχω σημειώσει αυτό στο Συνέδριο της Χαλκίδας, όπου 

ειπώθηκε, είπε ότι είναι η σύμπραξη, η κοινοπραξία δημοσίου και ιδιωτών. Η Ευρώπη, εκεί 

βαδίζει. Γι’ αυτό σας είπα και στο προηγούμενο Συμβούλιο, ότι δεν παρακολουθείτε, ή 

μάλλον, δεν θέλετε να παρακολουθήσετε τα τεκταινόμενα και τις μεγάλες αλλαγές που 

γίνονται, υπάρχουν και είναι ορατές.  
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 Και θέλουμε επομένως, να φέρουμε ξανά το θέμα για να πληρώσουμε αυτούς τους 

εργαζόμενους κι εγώ σας λέω εδώ και τώρα, πάρτε  την απόφαση. Τα 8 εκ. δρχ. από το 

Ταμείο του Δήμου, θα πάνε στο ταμείο της ΕΣΑΝΣ, για να πληρωθούνε οι εργαζόμενοι 

αυτοί, από τις 1/12 και πέρα και με μια νεώτερη απόφασή μας, μπορούμε να δώσουμε άλλα 

6 εκ. δρχ. ή 7 εκ. δρχ. σύμφωνα πάντα με το νόμο, διότι  λειτουργούμε καθόλα μέσα στο 

νόμο και πάντα  προσπαθούμε να είμαστε νόμιμοι, για να αποπληρώσουμε αυτά που 

οφείλουμε. 

 Εγώ με την τοποθέτησή μου κύριε Πρόεδρε και κύριοι συνάδελφοι, δεν είπα ότι δεν 

αναγνωρίζω ότι αυτοί οι άνθρωποι δεν δούλεψαν, απεναντίας δηλώνω και γραπτώς  στο 

Προεδρείο, ως Δήμαρχος αυτής της πόλης, ότι αυτοί οι άνθρωποι δούλεψαν και από την 

στιγμή που δούλεψαν, πρέπει να πληρωθούνε.  

Σας πρότεινα λοιπόν, να πάρουμε σήμερα την σχετική απόφαση και αργότερα ακόμη μια, 

μέχρι να προκηρύξουμε τις θέσεις, οι οποίες προβλέπονται από την  τροποποίηση του 

Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας του  Δήμου, που στον συγκεκριμένο ευαίσθητο τομέα 

της Καθαριότητας, όλο το Δ.Σ., ενώ η εισήγηση έλεγε για 50-60 άτομα, αυτά τα αυξήσαμε 

κατά πολύ.  

Αν θέλετε, όχι σε 7 ημέρες, αύριο το απόγευμα να συζητήσουμε για τους 88 εργαζομένους 

της ΔΕΥΑΣ. Αλλά θα παρακαλούσα, να μην γίνει μια συζήτηση εδώ μόνο για τις 

εντυπώσεις, γιατί η συζήτηση αυτή αφορά 88 εργαζόμενους ανθρώπους. Ή τους σεβόμαστε, 

ή όχι. Και τι εννοώ με αυτό, ότι αυτά που θα πούμε εδώ και από τους νόμους τους οποίους 

θα ερμηνεύουμε, να έχουμε προηγουμένως γνωματεύσεις ή εισηγήσεις αρμοδίων νομικών, 

πάνω στο νόμο που θα έχουμε στα χέρια μας και τότε να συζητήσουμε, για να δούμε ποιος 

έχει το άδικο και ποιος έχει το δίκιο.  

Ναι, βάζω το θέμα να πληρώσουμε τους εργαζόμενους στην Δ.Ε.Π.Κ.Α. Αν δεν το 

εγκρίνετε, εγώ σαν Δήμαρχος θα βγω να καθαρίσω, γιατί κινδυνεύει η υγεία μας.  

 κ. Γεωργούλας Γ.: Δεν έχω υπόψη μου τις εγκυκλίους για  την ΔΕΥΑΣ και δεν 

μπορώ να έχω άποψη. Το θέμα για την ΕΣΑΝΣ δεν πρέπει να είναι κατεπείγον. Πως εμείς 

τώρα να αποφασίσουμε  για αμοιβή εργασίας που προσφέρθηκε τον Ιανουάριο. Κατά τα 

άλλα, αν βρείτε τον τρόπο, ας πληρωθούνε.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Πρέπει να πάρουμε πλαστή απόφαση και δεν νομίζω τα λεφτά 

να είναι 8 εκ. δρχ.  

 κ. Πρόεδρος: Δεν μπορούμε να συζητάμε για παρανομίες στο Δ.Σ.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Η διαδικασία πρόσληψης μπορεί να γίνει με τα κριτήρια του 

Νόμου του Πεπονή, αλλά ενοχλεί την Δ/νση, ότι πρέπει να γίνει ανακοίνωση και τότε δεν θα 

κάνουμε ρουσφετολογικές προσλήψεις.  

 κ. Σαντοριναίος Ευαγ.:  Δεν είναι δυνατόν να παίρνουμε τα τέλη και να μην 

παρέχουμε καθαριότητα. Μας εξυπηρετούσε η ΔΕΠΚΑ, αλλά πλέον δεν μπορεί. Μέχρι να 

μπούμε στις νόμιμες διαδικασίες να πάρουμε μια απόφαση για την ΕΣΑΝΣ, να περάσουν και 

οι συμβασιούχοι Άγιες Ημέρες.  

 κ. Πρόεδρος:  Είναι σοβαρό το θέμα για να μπει ως κατεπείγον.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Μπορώ να φέρνω θέματα κατεπείγοντα. Η διευκρινιστική έφθασε 

το Νοέμβριο και δεν προλάβαμε να ενημερωθούμε.  

 κ. Σαουλίδης Στ.:  Το ίδιο θέμα μας απασχόλησε και στην ΔΕΠΣ και το 

αντιμετωπίσαμε με τις διευκρινήσεις  που μας δόθηκαν. 

 κα Ζαπάρα Μ.:  Προβληματισθήκαμε  και ζητήσαμε διευκρινιστικές και μετά από 

επίσκεψή μας στο ΑΣΕΠ, μας διευκρίνισαν το Νόμο.  
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 κ. Γκότσης  Ηλ.:  Έχει τεθεί  ένα θέμα υπόψη του Δ.Σ., το θέμα  είναι αυτά που 

χρωστάμε σ’ αυτούς που δουλέψανε τον μήνα Ιανουάριο και μεσοδιαστήματα όλης της 

χρονιάς. Συζητάμε εδώ και μιάμιση ώρα και τελικά, πρέπει εδώ σ’ αυτό το τραπέζι, να 

πάρουμε μια απόφαση. 

 Σ’ αυτή την περίπτωση μόνο, έτσι νομίζω, θέλουμε να ενεργοποιήσουμε  την 

ΕΣΑΝΣ, αργότερα δεν ξέρω τι θα αποφασίσει το Σώμα, αλλά κύριε Πρόεδρε, να το θέσετε 

σε ψηφοφορία. Όλοι είμαστε ευαίσθητοι  και ο κ. Δήμαρχος ίσως να έφερε το θέμα τέτοια 

μέρα, που να μας κεντρίζει την ευαισθησία και την καρδιά, προκειμένου να πληρωθούνε οι 

εργαζόμενοι. Με την καινούργια χρονιά θα δούμε τι θα αποφασίσουμε κύριε Περδίκη,  το 

λέω σε σας που θέλετε να το φέρουμε το θέμα προς συζήτηση, όμως σήμερα πρέπει να 

πάρουμε μια απόφαση.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Σίγουρα, δεν δέχομαι εκβιασμούς στο όνομα μιας δήθεν 

φιλεργατικής αντιμετώπισης, κάποιων ανθρώπων. Συζητήσαμε σε δύο προηγούμενες 

Συνεδριάσεις για αυτή την προγραμματική σύμβαση με την ΕΣΑΝΣ και είπαμε όχι, 

παρουσία και του Σωματείου των εργαζομένων και με κραυγές και στο τραπέζι του Δ.Σ. και 

στα μέσα ενημέρωσης, πως είμαστε δήθεν εναντίον της ιδιωτικοποίησης Υπηρεσιών του 

Δήμου, τομέας Καθαριότητας.  

 Λοιπόν, με ποια διαδικασία θέλετε να πάμε να πληρώσουμε οφειλόμενα σε 

εργαζόμενους μέσω της ΕΣΑΝΣ; Με εκείνα ακριβώς τα άρθρα του καταστατικού της 

ΕΣΑΝΣ, τα οποία δεν ήρθανε ποτέ στο Δ.Σ., ούτε και τώρα που θέλουμε να ψηφίσουμε περί 

σύμβασης με την ΕΣΑΝΣ.  

Ξέρετε με ποια άρθρα θα γίνει η πληρωμή; Γι’ αυτό και υπάρχει η εμμονή να πάμε μέσω της 

ΕΣΑΝΣ. Με εκείνα τα άρθρα που δίνουν το δικαίωμα σ’ αυτήν την  επιχείρηση, την σχεδόν 

αμιγώς δημοτική, ή διαδημοτική ή και διανομαρχιακή, που της δίνουν το δικαίωμα να δίνει 

μέρος, ή και όλο το σύνολο των δραστηριοτήτων της σε φυσικά ή και νομικά πρόσωπα. 

Δηλαδή, σε μένα αν  είμαι εργολάβος καθαριότητας, ή σε οποιαδήποτε επιχείρηση που έχει 

αυτό το αντικείμενο.  

 Ισχυρίστηκε ο κ. Δήμαρχος, σε ερώτημα που προβλήθηκε σε προηγούμενη 

συνεδρίαση και είπε, γιατί φοβάστε ότι θα πάμε να κάνουμε προσλήψεις μέσω της ΕΣΑΝΣ 

χωρίς κριτήρια; Γιατί ο Νόμος 2190 λέει, πάνω από το 50%. Ξέρετε πως θα εμφανιστεί; Θα 

δώσει εργολαβία σε κάποιον ή κάποιους, έργο της ΕΣΑΝΣ ύψους 8 εκ. δρχ., ή 10 εκ. δρχ. 

όποιο ποσό θέλει, για να πληρώσει αυτούς τους εργαζομένους. Ομολογεί δηλαδή ο κ. 

Δήμαρχος και ας ισχυρίζεται τα αντίθετα, πως θα πράξει εντελώς τα αντίθετα, από αυτά που 

ισχυρίζεται δημόσια και στο τραπέζι του Δ.Σ. Ότι ακριβώς τα άρθρα του καταστατικού της 

ΕΣΑΝΣ, που μιλάνε για παραχώρηση αρμοδιοτήτων σε ιδιώτες, αυτά θα χρησιμοποιήσει για 

να πληρώσει τους εργαζόμενους. Τι παραπάνω χρειάζεται;  

Προκαλώ, με την δέσμευση και εγώ να σας ψηφίσω, κ. Δήμαρχε φέρτε στο Δ.Σ. την άλλη 

εβδομάδα την απάντηση, στο αίτημα που συνυπογράφουν και οι άλλοι συνάδελφοι, και να 

δούμε αν η ΕΣΑΝΣ υποκρύπτει ιδιωτικοποίηση ή όχι, πέρα από αυτά που λέτε. Ομολογείστε 

και τον τρόπο κ. Δήμαρχε που θα πληρώσετε, αν θα δώσουμε τα 8 εκ. δρχ. στην ΕΣΑΝΣ, με 

ποιον τρόπο θα τους πληρώσετε τους εργαζομένους; Θα κάνετε προσλήψεις; Όχι, γιατί 

ισχύει ο νόμος του Πεπονή όπως ισχυρίζεστε. Τι θα χρησιμοποιήσετε;  Εκείνα τα άρθρα που 

λένε ότι έχει το δικαίωμα η ΕΣΑΝΣ να παραχωρήσει αρμοδιότητες σε ιδιώτες. 

Σας είχα προτείνει στην προηγούμενη συνεδρίαση περί  ΕΣΑΝΣ, την προγραμματική 

σύμβαση, να απαλείψετε τα σχετικά άρθρα της ΕΣΑΝΣ, αφού είστε εναντίον της 

ιδιωτικοποίησης της καθαριότητας και φέρτε το  στο Δ.Σ. Όχι μόνο δεν τολμάτε να το 

κάνετε, αλλά και δεν τολμάτε να φέρετε το σύνολο του καταστατικού της ΕΣΑΝΣ στο Δ.Σ.,  
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για να ξέρει ο κάθε Δ. Σ., τουλάχιστον αυτοί που δεν συμμετέχουν στο Συμβούλιο Περιοχής, 

ή στα Νομαρχιακά Συμβούλια, να ξέρουν ακριβώς  τι είναι η περιβόητη Ε.Σ.Α.Ν.Σ.  

 κ. Πισώκας Βασ.:  Κύριε Πρόεδρε, έχω μια παρατήρηση. Δεν μπορώ  να καταλάβω, 

γιατί επεκτείνουμε τόσο πολύ ένα θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης, ενώ έχουμε τόσο σοβαρά 

θέματα, όπως προϋπολογισμό και Γ.Π.Σ.  (Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο), που αφορούν την 

πορεία της πόλης.  

Εάν θέλετε να πάρετε μια απόφαση, με δική σας πρωτοβουλία, πάρτε της.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θέλω να υπενθυμίσω σε όλους, ότι το καταστατικό της  ΕΣΑΝΣ, 

ελέγχθηκε και εγκρίθηκε από το Πρωτοδικείο, πήγε στο Υπουργείο Εσωτερικών και 

ξεσκονίστηκε εκεί, πήγε στο Υπουργείο Προεδρίας, έγινε Φ.Ε.Κ., πήγε παντού.  

 Κυριολεκτώ και απαντώ σ’ αυτά, που εσείς κύριε Περδίκη αφήνετε υπό μορφή 

εντυπώσεων να περάσουν. Είναι ένα καταστατικό καθόλα νόμιμο, συμμετέχει η Νομαρχιακή 

Αυτοδιοίκηση με μικρό ποσοστό, συμμετέχει και η Τοπική Ένωση Δήμων και Κοινοτήτων, 

ελέγχθήκε από τα Υπουργεία που σας είπα, από το ΑΣΕΠ, από το Πρωτοδικείο, έγινε φύλλο 

Εφημερίδας της Κυβερνήσεως (Φ.Ε.Κ.), δημοσιεύτηκε εκεί, πήρε αριθμό φορολογικού 

μητρώου και όλα αυτά κ. Περδίκης, εσείς  τα λέτε παράνομα. Και όλα αυτά τα λέτε, για να 

αποδείξετε ότι, υποκρύπτεται πίσω απ’ αυτό το καθόλα νόμιμο και έγκυρο καταστατικό, η 

ιδιωτικοποίηση.  

Κι εγώ, έρχομαι να υπενθυμίσω σε όλους εσάς  εδώ, ότι εσείς και μόνο εσείς, ήσασταν 

εκείνοι που μια υπηρεσία και μια καθαρά αρμοδιότητα  του Δήμου, των Οργανισμών 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης, την παραχωρήσατε στους ιδιώτες, εν μια νυκτή και αναφέρομαι 

στην περιβόητη ΣΕΤΕΧ. Εσείς ήσασταν εκείνοι, οι οποίοι με απόφασή σας, παραχωρήσατε  

μια καθαρά αρμοδιότητα του Δήμου σε ιδιώτες, οι οποίοι έρχονται στην πόλη μας, παίρνουν 

τα χρήματα των δημοτών μας και τα επενδύουν εκτός Σερρών.  

Εγώ κύριοι συνάδελφοι, εάν θα λειτουργήσω την ΕΣΑΝΣ, θα την λειτουργήσω με τις 

τοπικές δυνάμεις. Οι προμήθειες θα γίνονται από εδώ, η συγκομιδή και όλες οι υπηρεσίες 

αφορούν τους Σερραίους. Δεν θα αφήνω πουθενά κέρδη να φεύγουν εκτός Σερρών. Και 

έρχεστε να κάνετε μάθημα περί ιδιωτικοποιήσεων και αρνήσεώς σας για τις 

ιδιωτικοποιήσεις και της ελεύθερης οικονομίας και της ιδιωτικής πρωτοβουλίας. Το ξέρω 

ότι είστε αντίθετος, ξέρω τα πιστεύω σας, άρα «είστε δάσκαλος που δίδασκε  και νόμο δεν 

κρατούσε».  

 κ. Πρόεδρος: Ψηφίζουμε με ποιον τρόπο θα πληρωθούνε οι εργαζόμενοι.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ψηφίζουμε να πληρωθούνε οι εργαζόμενοι μέσω της ΕΣΑΝΣ, 

όσοι εργάζονται από 1/12.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Μια ερώτηση, ποιο ποσό και με τι σύμβαση;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 8 εκ. δρχ., αυτό που λέει ο Νόμος, έναντι συγκεκριμένου έργου 

παροχής υπηρεσιών από την Δημοτική Επιχείρηση με την μορφή της ανωνύμου εταιρείας 

ΕΣΑΝΣ, που εδρεύει στις Σέρρες.  

 

 Ψηφοφορία: 

 

 1) Κασάπης Φίλ.: ΝΑΙ 

 2) Γκότσης Ηλ.: ΝΑΙ 

 3) Αγοραστός Βασ.: ΝΑΙ 

 4) Αναστασιάδης Αντ.: ΝΑΙ 

 5) Σπυρόπουλος Γ.: ΝΑΙ 

 

10 



 

 

 6) Σωτηριάδης Δημ.: ΝΑΙ 

 7) Στάγκος Κων.: ΝΑΙ 

 8) Γεωργούλας Γ.: -----  (Απουσίαζε κατά την ώρα της ψηφοφορίας) 

 9) Σαουλίδης Στ.: ΟΧΙ 

10) Γεωργίου Γ.: ΟΧΙ 

11) Περδίκης Ζ.: ΟΧΙ 

12) Μητλιάγκας Ζ.: ΟΧΙ 

13) Αγγελίδης Π.: ΟΧΙ 

14) Πισώκας Βασ.: ΠΑΡΩΝ 

15) Χαλκιόπουλος Λ.: ΟΧΙ 

16) Κατιρτζόγλου Ν.: ΝΑΙ 

17) Κουμπαρούδης Ι.: ΝΑΙ 

18) Χατζηλίας Αλ.:  ΝΑΙ 

19) Σαντοριναίος Ευαγ.: ΝΑΙ 

20) Ζαπάρα Μ.: ΝΑΙ 

21) Μπάρκας Αθαν.: ΝΑΙ 

22) Νυκτοπάτης Αντ.: ΝΑΙ 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο:  Έγκριση μελετών, Α.Π., κ.λ.π. Δημοτικών Έργων. 

 

 

 - Εγκρίνονται.  
 

 

ΘΕΜΑ  2ο:  Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για την κάλυψη αναγκών των   

Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνονται.  
 

 

ΘΕΜΑ   3ο:  Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης καταστημάτων  Υγειονομικού  Ενδιαφέρο- 

                       ντος. 

 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 

ΘΕΜΑ  4ο:  Έγκριση τεχνικού προγράμματος  Δήμου Σερρών, έτους 1998. 

 

 

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Εδώ ήθελα να ρωτήσω, αν έργα που εντάχθηκαν στο 1997 είναι 

χρωστούμενα και δεν υπάρχουν πιστώσεις;  

 κ. Γκότσης Ηλ.:  Στον πρ/σμό θα είναι όλα.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5ο:  Έγκριση της εισηγητικής έκθεσης και του προϋπολογισμού εσόδων-εξόδων 

του Δήμου Σερρών, έτους 1998. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  6ο:  Έγκριση του προϋπολογισμού έτους 1998  του Ν.Π. «Κ.Α.Π.Η. Δήμου 

Σερρών». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  7ο:  Εκμίσθωση της αίθουσας δεξιώσεων του Α΄ Νεκροταφείου Δήμου Σερρών.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Η αίθουσα στο Α’ Νεκροταφείο, δόθηκε με κάποια δημοπρασία. 

Δυστυχώς, ενώ υπάρχει εγγυητική δεν πληρώνουν αυτοί  που το πήρανε. Να ακολουθήσει η 

νόμιμη διαδικασία  έξωσης, κ.λ.π.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχω την πληροφορία, ότι ο συγκεκριμένος συνδημότης  θα 

πληρώσει.  

 κ. Πρόεδρος:  Τότε η Υπηρεσία θα ακολουθήσει τη νόμιμη διαδικασία. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ  8ο:  Παράταση μισθωτικής σχέσης και αναπροσαρμογής μισθώματος.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  9ο:  Μίσθωση ακινήτου κυριότητας ΔΕΥΑΣ.                            

 

 

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Διάβασα την εισήγηση, αλλά έχω την γνώμη ότι θα πρέπει να 

είμαστε κάπως επιφυλακτικοί, γιατί το κτίριο αυτό, είναι δυνατό νομίμως, αν παρουσιαστεί 

κάποια ευκολία  για 1, 2, 3  χρόνια, είτε να το αξιοποιήσει για την ΔΕΥΑΣ π.χ. , είτε να το 

χρησιμοποιήσει κάπου αλλού, αν εντασσόμασταν στο Εθνικό Πολιτιστικό Δίκτυο, είτε αν 

μπορέσει να το εντάξει σε κάποιο πρόγραμμα για μουσείο ή οτιδήποτε άλλο.  

Φοβάμαι ότι η παραχώρηση αυτή, δεσμεύει την χρήση ενός κτιρίου που μπορεί να είναι 

αξιόλογο αν ο Δήμος μελλοντικά μπορεί να βρει χρήματα να τα αξιοποιήσει. 
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 Δεν είμαι αντίθετος, στο σκοπό αυτής της  λειτουργίας, αλλά νομίζω ότι είτε για την 

ΔΕΥΑΣ, είτε για τον Δήμο μπορεί να είναι αξιόλογο. Αν το παραχωρήσει ο Δήμος  για 

πολλά χρόνια, δεν μπορεί να κάνει τίποτα.  

 κ. Πρόεδρος: Τι προτείνετε κύριε Μητλιάγκα;  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Δεν ξέρω, είμαι επιφυλακτικός.  

 κ. Χατζηλίας Αλ.:  Ποια θα είναι  τα οφέλη αυτή την στιγμή που μας υποχρεώνουν 

να καταργήσουμε τα άλλα προγράμματά μας και σκέψεις μας;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Από τότε που είμαστε Δ.Α., πάντοτε είχαμε κατά νου την 

αξιοποίηση αυτού του ακινήτου. Οι σκέψεις αυτές οι οποίες προϋπήρχαν να 

μετεγκατασταθεί, να γίνει μόνιμη έδρα από πλευράς ΔΕΥΑ, γιατί τότε ήταν στον Δήμο και 

το τότε Δ.Σ. το παραχώρησε στην ΔΕΥΑ.  

Αυτό που λέτε, να το κρατήσουμε για να το αξιοποιήσουμε εμείς, σας λέω ότι τόσα χρόνια 

που το έχουμε, δεν το κάναμε τίποτα.  Ραγίζει η ψυχή μου, βλέποντας αυτό το κτίριο να 

ραγίζει σε καθημερινή βάση. Γι’ αυτό ακριβώς,  οι ανησυχίες μας αυτές που σ’ αυτή την 

περίπτωση δεν παρέμειναν μόνο λόγια, γιατί ανέθεσα κι έγινε μια μελέτη, γιατί στις σκέψεις 

μας ήταν αυτό το κτίριο, να μετατραπεί σε ένα κέντρο μουσικής, διότι είναι ιδανικός ο 

χώρος.  

Αλλά με την παρέμβαση του συντοπίτη μας, του Υφυπουργού του κ. Ανθόπουλου, ο οποίος 

μου είπε να κάνουμε κέντρο Ευρωπαϊκών Γλωσσών στις Σέρρες, ήταν η αιτία να  αναστείλω 

όλες εκείνες τις ενέργειες  που έπρεπε να  γίνουνε, για να υλοποιήσω και να ζητήσω την 

μελέτη που έχουμε στα χέρια μας. Γιατί περίμενα τόσο καιρό το Υπουργείο Παιδείας, να 

δούμε ποια απόφαση θα πάρει και επιτέλους έφτασε η έγκριση, ότι οι αρμόδιοι τεχνικοί του 

Υπουργείου που ήρθαν και επισκέφτηκαν τον χώρο, τον έκριναν κατάλληλο, είναι 

αποφασισμένοι να επενδύσουνε, να τον διαμορφώσουνε και θα γίνει ένα Κέντρο 

Ευρωπαϊκών Γλωσσών στις Σέρρες, το πρώτο πιστεύω σε όλη την χώρα, γιατί θα 

ακολουθήσουν και άλλα κέντρα σε όλες τις πόλεις.  

 κ. Πρόεδρος:  Θα παρακαλούσα το Σώμα., να πάρει μια απόφαση απόψε.  

 κ. Πισώκας Βασ.: Έτυχε να παρευρεθώ στην έκθεση «POLIS ‘ 97» και να 

παρακολουθήσω όλα τα επιτεύγματα τα οποία έγιναν  στην Δ.Α. Παρουσιάσατε μακέτα, ότι  

αυτό το κτίριο, το κτίριο Νάσιουτζικ, πρόκειται να το κάνετε κάτι σαν κέντρο μουσικής.  

Πως είναι δυνατόν τώρα, να αναιρείτε όλα αυτά;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Διότι ο κ. Ανθόπουλος, επέμενε ότι το πρώτο κέντρο Ευρωπαϊκών 

Γλωσσών που θα δημιουργηθεί στην Ελλάδα, θα είναι στις Σέρρες.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  
 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Άρση δωρεάς οικοπέδου στο Εθνικό Ίδρυμα  Προστασίας Κωφαλάλων 

Σχολείο Σερρών και απόδοση αυτού στο Δήμο.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  
 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Ορισμός μελών του Δ.Σ.  σε διάφορες Επιτροπές.                      
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 - Εγκρίνεται.  
 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Εξέταση ένστασης μελετητή - ανάθεση μελέτης πράξης εφαρμογής στην 

Πολεοδομική ενότητα «40 Μάρτυρες - Σφαγεία». 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Είναι ενστάσεις από κάποιους ενδιαφερόμενους. Αυτές οι ενστάσεις, 

στέλνονται  σε μια Υπηρεσία, η οποία όταν βρίσκει την ένσταση θετική, απαντάει στην 

Τεχνική Υπηρεσία και όταν βρίσκει την ένσταση αρνητική, δεν δίνει απάντηση, που 

σημαίνει ότι απορρίπτει ουσιαστικά την ένσταση. Αυτές είναι θετικές.  

Εδώ είναι τυπικό το θέμα. Το ίδιο ισχύει και για το 13ο θέμα. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  
 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Εξέταση ένστασης μελετητή, για την πράξη εφαρμογής  στην πολεοδομική 

ενότητα «Άνω Καμενίκια - Ιμαρέτ». 

 

 

 - Εγκρίνεται.  
 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση - παραλαβή της μελέτης : «Τροποποίηση Γ.Π.Σ.».                

 

 

 κ. Πρόεδρος: Άκουσα από ορισμένους συναδέλφους, ότι ζητούν  την αναβολή του 

θέματος. Εάν υπάρχει λόγος να το αναβάλλουμε, πείτε το.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Να είναι εδώ ο συντάκτης και ο μελετητής, να δώσουν κάποιες 

πληροφορίες.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο κ. Δασκαλόπουλος είναι εδώ. Εκτός αυτού, επειδή είναι 

τροποποίηση του Γενικού Πολεοδομικού Σχεδίου της πόλης (Γ.Π.Σ.), θα ήθελα να πω να 

γίνει μια ευρύτερη συζήτηση με όλους τους ενδιαφερόμενους να παρευρίσκονται εδώ, με 

τον Εμπορικό Σύλλογο, το Επιμελητήριο, τους Επαγγελματίες αυτής της  πόλης, να είναι και 

ο μελετητής παρών και να πούμε τις απόψεις μας. Κάνω αυτή την πρόταση.  

 κ. Πρόεδρος:  Πολύ σωστό κύριε Δήμαρχε και μάλιστα θα συμπληρώσω και θα πω 

σε όσους συναδέλφους θέλουνε, να κάνουνε και αυτοί τις δικές τους προτάσεις προς το 

Σώμα.  

 

 

 - Αναβάλλεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Αναμόρφωση του πρ/σμού του Δήμου χρήσης 1997.                                          
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Εδώ κύριε Πρόεδρε, νομίζω ότι η έγκριση του Τεχνικού 

Προγράμματος του Δήμου Σερρών, το υπ’ αριθμ. 4 θέμα της ημερήσιας διάταξης, όπως και 

το θέμα της εισηγητικής έκθεσης και του πρ/σμού εσόδων του Δήμου Σερρών, πρέπει να 

συζητηθούνε μαζί.  

 Το τι είναι προϋπολογισμός και πως χρησιμεύει σε οποιονδήποτε οργανισμό, είναι 

γνωστό σε όλους σας. Πάντως ο προϋπολογισμός ο οποίος τίθεται υπόψη σας και θα τύχει 

της  σχετικής έγκρισής σας, κατά την άποψή μου, είναι πραγματικός  και ειλικρινής πέρα ως 

πέρα, αλλά έχει σημασία αυτό, αντικατοπτρίζει ουσιαστικά την γενικότερη αντιμετώπιση 

του θεσμού της Τ.Α. από την κεντρική εξουσία, από τις Κυβερνήσεις, όλων των 

Κυβερνήσεων, για να μην παρεξηγηθώ, πράγμα  που δεν θα ήθελα ποτέ να κάνω. Και 

πιστεύω αυτό συμβαίνει σε όλους, δεν ξεχωρίζουμε την κεντρική εξουσία. Διεκδικούμε από 

πλευράς κεντρικής διοίκησης την αυτοτέλειά μας, την ανεξαρτησία μας και την αυτοδυναμία 

μας.  

 Επομένως, επί του συγκεκριμένου, θα ήθελα να πω ότι ο προϋπολογισμός που έχετε 

στα χέρια σας, καλύπτει τις ανελαστικές δαπάνες του Δήμου, δηλαδή καλύπτει τους 

μισθούς, τις ασφαλιστικές εισφορές, τις λειτουργικές δαπάνες, τα καύσιμα, τα 

ανταλλακτικά, την ΔΕΗ, κ.λ.π.  

 Εκείνο που θα ήθελα να πω αγαπητοί συνάδελφοι, είναι ότι από εδώ και πέρα πρέπει 

να σταθούμε και να ανησυχούμε όσον αφορά τα οικονομικά, μια και μιλάμε για τον πρ/σμό, 

για τα έσοδα και έξοδα του Δήμου Σερρών. Οι πόροι οι οποίοι πρόκειται να διατεθούνε από 

τον κρατικό προϋπολογισμό κι αυτό έχει σημασία για την λειτουργία του Νόμου 

«ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑ», αυτής της διοικητικής μεταρρύθμισης, η οποία σήμερα είναι 

πραγματικότητα. 

 Αφαιρούμε έσοδα, γιατί κάτι το οποίο δεν μπορώ να ξεχάσω, είναι ότι για την 

λειτουργία του «ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑ» για τα πρώτα χρόνια, οι νέοι Δήμοι που γίνονται σε όλη 

την Ελλάδα, θα χρηματοδοτηθούνε σε πρώτη φάση από τους θεσμοθετημένους πόρους των 

δημοσίων επενδύσεων που είναι η περίφημη ΣΑΤΑ, οι πόροι δηλαδή που διατίθενται σε μας 

με βάση τα πληθυσμιακά κριτήρια. Επομένως, μπορώ να πω, ότι αφαιρούνται πόροι, διότι αν 

δεν υπήρχε ο ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑΣ, αν δεν υπήρχαν οι νέοι Δήμοι, θα παίρναμε τα χρήματα που 

πήραμε και το 1997 και λίγο αυξημένα για το 1998.  

 Αυτό είναι κάτι που πρέπει να προβληματίσει όλους μας  και θέλω να πω ότι η 

κεντρική εξουσία, επιτρέψτε μου αυτή την ορολογία, δεν μπορεί να στηρίξει την Τ.Α., έτσι 

τουλάχιστον διαφαίνεται, με αποτέλεσμα και το λέω με λύπη αυτό, να κινδυνεύουμε να 

μετατρέψουμε τον θεσμό αυτό, τον καθ’ ολοκληρία αναπτυξιακό θεσμό, σ’ έναν απλό 

διαχειριστικό, ή σε μια απλή διοικητική λειτουργία, διότι χωρίς πόρους, τίποτα δεν 

μπορούμε να πετύχουμε.  

 Θα επεισέλθω  σε λίγα νούμερα μεγάλα του πρ/σμού, για να γίνω περισσότερο 

κατανοητός και να γίνω αντιληπτός απ’ όλους μας, ότι αυτά που λέω, έχουνε το αντίκρισμά 

τους, διότι η αλάνθαστη γλώσσα των αριθμών, είναι μια και δεν μπορεί να την 

αμφισβητήσει κανένας.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Με συγχωρείτε κύριε Δήμαρχε, επειδή έχουμε την αρμόδια 

υπάλληλο του Δήμου εδώ, μετά την ομιλία σας, να μας έλεγε κάποια πράγματα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Γνωρίζετε ότι χθες, οι Δήμοι της χώρας αναγκάστηκαν να μείνουν 

κλειστεί, σε ένδειξη διαμαρτυρίας και σε προειδοποιητικό κλείσιμο των Ο.Τ.Α., διότι ούτε 

αυτά τα οποία ελέχθησαν και δια στόματος Πρωθυπουργού να αποδοθούν τα 7,5 εκ. δρχ. σε 

μας, σε όλους τους Οργανισμούς, που εμείς τα πληρώσαμε, χρήματα τα οποία προκύψανε 

από την εφαρμογή του ενιαίου μισθολογίου, δεν μας έχουνε δοθεί.  
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 Δηλαδή, αυτή την στιγμή στον Δήμο Σερρών, υπολείπεται ποσό 125 εκ. δρχ. Αυτά 

τα χρήματα, έπρεπε να τα έχουμε στο ταμείο μας και δεν τα έχουμε, διότι αυτά τα λεφτά 

φύγανε σε μισθούς των υπαλλήλων μας και έχουμε την υπόσχεση από πλευράς κεντρικής 

εξουσίας, να αντικατασταθούνε και μέχρι σήμερα, παραμονές του έτους 1998, δεν μας έχουν 

δοθεί και γι’ αυτό ήταν μια προειδοποιητική απεργία η χθεσινή αναστολή παροχής 

υπηρεσιών στους δημότες μας. Αύριο το πρωί, θα πληροφορηθώ και το τι θα γίνει από εδώ 

και πέρα. 

 Υπάρχει μια ανάγκη επαναπροσδιορισμού του τρόπου χρηματοδότησης των Ο.Τ.Α., 

που θα προκύψει μέσα από μια φορολογική μεταρρύθμιση, που θα αποδίδει στην Τ.Α. και 

εκείνη την εξουσία την φορολογική αν θέλετε, ανάλογα με τις περιστάσεις κάθε φορά και οι 

Δήμοι και τα Δ.Σ. θα μπορούν να επιβάλλουν κάποια τέλη ή κάποιες φορολογίες στους 

δημότες τους, έναντι κάποιων συγκεκριμένων υπηρεσιών και κατ’ αυτόν τον τρόπο, να 

έχουμε πόρους ικανούς για να ανταποκριθούμε στο ρόλο μας, τον αναπτυξιακό κυρίως ρόλο 

που η ίδια η Ευρώπη θέλει, για τους Δήμους της Ευρωπαϊκής Ένωσης.  

 Όταν τα τακτικά έσοδα, τα οποία προϋπολογίζουμε για το 1998 να ανέλθουν στα 815 

εκ. δρχ. Η ΣΑΤΑ του 1997 είναι 415 εκ. δρχ., να βάλω περίπου 750 εκ. δρχ. όπως έχουμε 

υπολογίσει το μίνιμουμ της αύξησης από τα τέλη καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού, τα 

280 εκ. δρχ. έσοδα τα οποία αμέσως φεύγουν σε έξοδα. Αντιλαμβάνεστε ότι είναι ένα 

μεγάλο ποσοστό, καταβάλλεται στους εργαζόμενους κι επομένως εκείνο που απομένει αν 

αφαιρέσουμε τις ανελαστικές δαπάνες, την γραφική μας ύλη, τα καύσιμα, τα ανταλλακτικά 

μας, κ.λ.π., γιατί αποτελούμε έναν ζωντανό οργανισμό, ο οποίος λειτουργεί 24 ώρες το 

24ωρο και αυτό δεν είναι υπερβολή, είναι η απλή πραγματικότητα. Και αν υπολογίσουμε ότι 

για μισθούς για το 1998, υπολογίζουμε μαζί με τις παροχές για είδος στους εργαζομένους, 

είναι 1.400.000.000 δρχ. από το σύνολο του πρ/σμού.  

 Επομένως, εύκολα καταλήγουμε στο συμπέρασμα, ότι εκείνο που μας απομένει για 

να προγραμματίσουμε και να σχεδιάσουμε για κάποιες παρεμβάσεις μας, είναι πολύ λίγο. 

Εδώ να υπολογίσουμε ότι περίπου 85 εκ. δρχ. είναι τα καύσιμα, αλλά και κάτι άλλο που 

πρέπει να το πω, είναι ότι 84 εκ. δρχ. κάθε χρόνο υποχρεούμαστε να δίνουμε για 

τοκοχρεολύσια σε δάνεια, τα οποία πήρε ο Δήμος στο παρελθόν.   

 Σ’ αυτή την αίθουσα εδώ είμαι 19 χρόνια και 19 φορές έχει παρακολουθήσει 

συζητήσεις, περί Προϋπολογισμού. Εδώ θα παρακαλούσα σήμερα, να είμαστε ρεαλιστές, να 

προσγειωθούμε στην πραγματικότητα, σ’ αυτά που  έχουμε κι αυτά  που έχουμε αγαπητοί 

συνάδελφοι είναι 415 εκ. δρχ. της ΣΑΤΑ, τα οποία θα πάνε αποκλειστικά για έργο και 

μπορέσαμε να εξοικονομήσουμε γύρω στα  45 εκ. δρχ. από δικά μας χρήματα, για να 

επεκτείνουμε το έργο το οποίο σχεδιάζουμε, προγραμματίζουμε και το  οποίο είναι υπόψη 

σας, το τι σκεπτόμαστε και πως προβλέπουμε να αντιμετωπίσουμε το 1998, πως η Δημοτική 

Αρχή η σημερινή, μ’ αυτά τα χρήματα θα αντιμετωπίσει τις ανάγκες, θα εμφανιστεί και θα 

παρέμβει στα προβλήματα αυτής της κοινωνίας, ώστε με  την παρουσία μας αυτή να 

αναβαθμίσουμε την ζωή των συνδημοτών μας, να την κάνουμε καλύτερη και πιο άνετη.  

 Εκείνο που ήθελα να πω, είναι ότι τα οδοστρώματα της πόλης μας έχουνε υποστεί 

πολλές ζημιές από τις πολλές και απαραίτητες παρεμβάσεις στα έργα υποδομής, έργα 

κυρίως της ύδρευσης και αποχέτευσης και για να διορθωθούν, χρειάζονται 80 εκ. δρχ. και 

από σήμερα το προγραμματίζουμε, ότι την Άνοιξη θα γίνουν οι δρόμοι, θα δημοπρατήσουμε 

κεντρικούς οδικούς άξονες και όχι μόνο, προκειμένου να αποκατασταθούν οι δρόμοι. Εδώ 

πρέπει να σας πω ότι, δεν θα πάψουμε γενικώς να χτυπάμε οποιαδήποτε πόρτα, Υπουργείων 

ή άλλων φορέων χρηματοδοτήσεων, ή μέσω του Ταμείου Συνοχής, ώστε περισσότεροι 

δρόμοι να αποκατασταθούνε και να γίνουν άνετοι, όπως πρέπει να είναι. 
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 Ένα άλλο, είναι η παρέμβασή μας στις γειτονιές, στις συνοικίες αυτής της πόλης και 

αρχίζω από τον σταθμό μαζί με ένα πολιτιστικό κέντρο, ένα κέντρο πολλαπλών χρήσεων σε 

οικόπεδο ξεκάθαρο, έναν παιδικό σταθμό στον συνοικισμό των Σφαγείων, που θα 

εξυπηρετήσει και τους 40 Μάρτυρες και αν μπορέσουμε, που πιστεύω ότι θα μπορέσουμε, 

έναν άλλον παιδικό σταθμό στα Άνω Καμενίκια, όπου θα μετεγκατασταθεί  εκεί, σε 

ιδιόκτητο πλέον κτίριο, ο 2ος παιδικός σταθμός, ο οποίος τώρα στεγάζεται με ενοίκιο.  

 Μιλούμε και για τον κοινωνικό εξοπλισμό, που έχει να κάνει και με τον εξωραϊσμό 

και με τις παρεμβάσεις  μας σε πλατείες και παιδικές χαρές και όλα αυτά περιγράφονται 

αναλυτικά στο τεχνικό πρόγραμμα, που έχετε υπόψη σας, με την δημιουργία σιντριβανιών 

σε κεντρικές πλατείες, όπως είναι στην είσοδο της πόλης, όπως είναι ένα σιντριβάνι, το 

οποίο αποφασίστηκε ότι θα γίνει στην νησίδα του ΙΚΑ, να αξιοποιήσουμε επιτέλους την 

μεγάλη λίμνη της Κοιλάδας των Αγίων Αναργύρων, με την προμήθεια ενός συγκροτήματος 

σιντριβανιών, τύπου υδροθεάματος και περιβαλλοντικής προστασίας. Είναι πραγματικά μια 

μεγάλη απόφαση, την οποία πήραμε, αγγίζει τα 50 εκ. δρχ. περίπου, θα αξιοποιήσουμε κατά 

τον καλύτερα δυνατό τρόπο την Κοιλάδα των Αγίων Αναργύρων, θα της δώσουμε μια νέα 

πνοή, και ένα άλλο χρώμα. Βεβαίως όλα αυτά, φροντίσαμε να τα εντάξουμε στο ενιαίο 

πρόγραμμα προμηθειών, του Υπουργείου Εσωτερικών, ώστε να μην έχουμε κανένα εμπόδιο  

για την προμήθειά τους και για την υλοποίηση όλων αυτών που σας λέω.  

 Η φωτεινή σηματοδότηση, οι παρεμβάσεις μας σε όλες τις πλατείες σχεδόν της 

πόλης, σε όλους τους κοινόχρηστους χώρους, είναι ένα χαρακτηριστικό της σημερινής Δ.Α., 

με τα μέσα βέβαια  τα οικονομικά που διαθέτουμε και τα οποία συζητούμε σήμερα και με το 

γεγονός ότι δεν έχουμε πάρει επιπλέον επιχορηγήσεις από την σημερινή κυβέρνηση, ούτε 

μια δραχμή και εκτός αυτού, είμαστε η Δ.Α., η οποία δεν πήρε κανένα απολύτως δάνειο, 

ώστε  να χρεώσει περαιτέρω τους Σερραίους δημότες. 

 Βέβαια, η συμμετοχή μας στο πρόγραμμα ΕΑΠΤΑ 2, που περιλαμβάνει το πάρκινγκ 

βαρέων οχημάτων, στο οποίο έχει γίνει η περίφραξη, μπήκε φωτισμός, έχουνε γίνει οι 

διακηρύξεις, έχουμε εγκατεστημένους εργολάβους, η συμμετοχή του Δήμου στο 

INTERREG 2 για να γίνει το  Βαλκανικό Λαογραφικό Μουσείο και η έκδοση ενός 

Τουριστικού Οδηγού, το οποίο θα είναι κάτι που έλλειπε από την πόλη μας, καθώς και τα 

INFORMATIONS STADES.  

 Η παρέμβασή μας στον τομέα του Αθλητισμού, είναι φανερές για τα γήπεδα, τα 

οποία δημιουργούνται. Στο πάρκο της Ομόνοιας, έχουμε πρόγραμμα για ένα κλειστό 

γήπεδο. Θα παρακαλέσουμε και τον ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟ, όσο και την Ένωση Ποδοσφαιρικών 

Σωματείων, να αξιοποιήσει τα γήπεδα, τα οποία με αποφάσεις, ο Δήμος κατά καιρούς τους 

παραχώρησε και αν δεν γίνει, τότε θα παρέμβουμε εμείς, διότι επιθυμούμε στο Πάρκο της 

Ομόνοιας, μέχρι την Άνοιξη, ή μέχρι το Καλοκαίρι του 1998, εκεί να υπάρχουνε 8 (οκτώ) 

γήπεδα πραγματικά  περιφραγμένα, τα οποία πιστεύω μαζί με άλλες λειτουργίες, γήπεδα, 

μπάσκετ, θα γίνουν άλλα 2 ή 4 ακόμη, τα γήπεδα τένις, η πίστα ΚΑΡΤ, το μεγάλο έργο του 

Αυτοκινητοδρομίου και όλα αυτά θα συνθέσουν έναν τεράστιο χώρο 1000 περίπου 

στρεμμάτων, ένα πραγματικό αθλητικό κέντρο πολλαπλών χρήσεων, για  όλους  τους τομείς 

του αθλητισμού, κ.λ.π.  

 Αυτά σε γενικές γραμμές ήθελα να πω, αυτά κύριε Πρόεδρε και αγαπητοί 

συνάδελφοι χαρακτηρίζουν τον προϋπολογισμό του 1998, αυτή είναι η πραγματική του 

εικόνα, τα χρήματα τα οποία έχουμε στην διάθεσή μας είναι τα πληθυσμιακά και αυτά που 

μπορούμε να εξοικονομήσουμε από τα έσοδα του Δήμου και αυτά, σας είπα προηγουμένως, 

πού σκεφτόμαστε να τα διαθέσουμε.  
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 κ. Γκότσης Ηλ.:  Κύριε Δήμαρχε, η συντήρηση και βελτίωση φωτεινής 

σηματοδότησης της πόλης 1998, πίστωσης 12.500.000 δρχ., τι εννοείτε εδώ; Μπορείτε να 

μου απαντήσετε;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι η σύμβαση για την συντήρηση  της φωτεινής 

σηματοδότησης όλης της πόλης.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.:  Δεν θα πω πολλά, γιατί λέμε περίπου τα ίδια κάθε χρόνο. Ήθελα 

να θυμίσω, ότι πέρσι σαν παράταξη, δεν ψηφίσαμε τον προϋπολογισμό, διότι δεν είχε 

κατατεθεί το τεχνικό πρόγραμμα. Φέτος, σε προσωπικό επίπεδο θέλω κάθε ένας από τους 

συναδέλφους, να μπορεί να πορευτεί όπως θέλει, δεν έχω πρόβλημα για να ψηφίσω τον 

πρ/σμό, από την άποψη ότι συνοδεύεται και από το τεχνικό πρόγραμμα και όσον αφορά το 

τεχνικό μέρος, είναι εντάξει.  

 Καλό θα ήταν, να προσέχαμε εάν θέλαμε να βελτιώσουμε την κατάσταση των 

οικονομικών του Δήμου, διότι όλες οι πολιτικές υπηρετούνται από την οικονομία. Αν δεν 

υπάρχει αυτή η οικονομία, δεν μπορεί να υπηρετηθεί καμία πολιτική. Τα έξοδα του Δήμου, 

όπως είναι γνωστό, χωρίζονται σε 2 (δύο) κατηγορίες. Πρώτον, τα έσοδα τα ανταποδοτικά 

και τα έσοδα που προέρχονται από διάφορους προσόδους που έχει ο Δήμος.  

 κ. Στάγκος Κων.:  Για τις αθλητικές εκδηλώσεις θα μιλήσω. Είχα κάνει και πέρσι 

την πρόταση, η οποία δεν έγινε αποδεκτή, θα την ξανακάνω και φέτος, ότι κάποια στιγμή 

δεν θα πρέπει να αντιμετωπίζουμε τις αθλητικές εκδηλώσεις ξεκομμένες και ανάλογα το 

βαθμό γνωριμίας και πιέσεων που έχει ο κάθε σύλλογος να κάνουμε αυτές τις 

επιχορηγήσεις. Το λέω ως αφορμή για τα 3,5 εκ. δρχ. που είναι επιχορήγηση, αν δεν κάνω 

λάθω, για τον ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟ και για τους κολυμβητικούς αγώνες.  

 Είχα κάνει πέρσι την πρόταση, να υπάρχει ένα κεντρικό κονδύλιο, το οποίο να 

φτάνει σε ένα συγκεκριμένο ποσό, π.χ. των 10 εκ. δρχ. και στην συνέχεια, οι ίδιοι οι 

σύλλογοι, δηλαδή οι φορείς του αθλητισμού στην πόλη των Σερρών που ξέρουν και 

αξιολογούν αυτές τις εκδηλώσεις, οι ίδιοι να κατανέμουν αυτά τα χρήματα, για να 

καταφέρουμε δυο πράγματα:  

 Πρώτον, να απογαλακτίσουμε τους αγαπητούς συναδέλφους από την λογική του 

ενδεχόμενου ρουσφετιού και  δεύτερον, επίσης σημαντικό, να δώσουμε την δυνατότητα 

στην ίδια την τοπική κοινωνία, να αυτοδιοικείται.  

Ακούστηκαν κάποια οικονομικά μεγέθη, μισθοί του  1.400.000.000 δρχ. Μήπως θα 

πρέπει να προβληματιστούμε, ότι την προηγούμενη εβδομάδα ψηφίσαμε ένα οργανόγραμμα, 

μιλάμε για ανελαστικές δαπάνες που έχει 77 άτομα; Μήπως αυτά τα 77 άτομα, κοστίσουν 

άλλα 350 εκ. δρχ. για τον Δήμο; Υπάρχει δηλαδή αυτή η οικονομική δυνατότητα;  

Θέλω να κάνω δυο-τρεις αναφορές σχετικά με το Κράτος. Το Κράτος είναι 

δεδομένο, ότι δεν αποδίδει καν στην Τ.Α.  αυτά τα χρήματα, τα οποία παρακρατάει για 

λογαριασμό των Δήμων. Είναι δεδομένο ότι από το 15% των τόκων, οι οποίοι μέσα στην 

ίδια την πόλη υπάρχουν, η αν θέλετε γενικά, μέσα από το περίφημο κονδύλιο, ακόμη το 

Κράτος δεν έχει αποδώσει αυτούς τους λογαριασμούς στους Δήμους. 

 Και για τα προγράμματα της Ευρωπαϊκής Ένωσης, δεν είναι πανάκεια και δεν 

είναι, για δυο σημαντικούς λόγους. Τα ίδια τα πράγματα αυτά, έχουνε διάφορους βαθμούς 

χρηματοδότησης. Πιστεύω ότι οι Δήμου, δεν μπορούν να ενταχθούν και δεν θα πρέπει καν 

να προσπαθούν να ενταχθούν σε πολλά προγράμματα, τα οποία βρίσκονται κάτω  του 70% 

Εοκικής χρηματοδότησης. Μόνο  με ποσά πάνω από  70% μπορεί η οικονομία των Δήμων  

και συγκεκριμένα η δική μας, κάτι τέτοιο να αντέξει. Περίμενα να δω κάποια ρύθμιση, από 

πλευράς Δημάρχου, στο πρόγραμμα και μια αναφορά στο κεντρικό πάρκο, διότι εκεί το 

πρόβλημα είναι εκρηκτικό και είναι εκρηκτικό, γιατί έχουμε απαλλοτριώσεις.  
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 Κάποιοι δημότες μας,  έχουνε έρθει κατά επανάληψη σ’ αυτό εδώ το τραπέζι και μας 

λένε ότι αν δεν μπορούμε να χρησιμοποιήσουμε τα κτήματά τους και να τους δώσουμε τις 

αποζημιώσεις που πρέπει, να μην τα πάρουμε. Είναι ένα τεράστιο ζήτημα, το οποίο πρέπει 

να επιλυθεί μια και έχει να κάνει με τις περιουσίες των συνδημοτών μας.  

 Θα ήθελα επίσης να πω και για ένα μεγάλο πρόβλημα, το οποίο έχει να κάνει μ’ αυτή 

την πόλη και το οποίο διαχρονικά θα έπρεπε να λυθεί, είναι το πρόβλημα των δρόμων, γιατί 

το κονδύλιο που θα απαιτηθεί, είναι ίσως πάνω από 1 δις δρχ. για την συνολική 

αποκατάσταση, για το οποίο θα έπρεπε έντονα να προβληματιζόμαστε.  

 Είναι δεδομένο λοιπόν, ότι αυτά θεωρώ ως βασικές τοποθετήσεις που θα μπορούσα 

να κάνω στον πρ/σμό  τον οποίο πιστεύω ότι όλοι θα τον ψηφίσουμε. Πιστεύω όμως, ότι 

σίγουρα θα πρέπει σε κεντρικότερο επίπεδο, να γίνουν κάποιες σκέψεις, σχετικά με την 

αυτοτέλεια των Δήμων και αυτοτέλεια δεν είναι δυνατόν να υπάρχει, όταν υπάρχει ο 

οικονομικός θεσμός αυτός, ο άδικος με την κεντρική εξουσία.  

 κ. Γκότσης Ηλ.:  Σήμερα τίθεται υπόψη του Δ.Σ.  ο πρ/σμός, που μέσα έχει και το 

πρόγραμμα των έργων. Για μένα είναι η υπέρτατη πράξη, η σημαντικότερη πράξη όλης της 

χρονιάς του Δ.Σ. και θα το δικαιολογήσω.  

 Πρώτον, διότι μέσα περιέχεται ένα πρόγραμμα δράσης της Δ.Α. για το 1998, ότι 

δίδει την εικόνα αυτής της Δ.Σ., η οποία θα λογοδοτήσει τον Οκτώβριο του 1998 για ότι 

έκανε και για ότι δεν έκανε. Επίσης, θα είναι η Δ.Α. αυτή, η οποία θέτει τις βάσεις για την 

μετάβαση των Δήμων από τον 20ο Αιώνα στον 21ο Αιώνα και είναι ευθύνη όλων μας, είναι 

ιστορική ευθύνη ότι δεν πρέπει να αφήσουμε αυτή την πόλη στην ίδια κατάσταση.  

 Αν κοιτάξουμε στα έξοδα ισορροπίας στην ΣΕΤΕΧ, που είναι 80 εκ. δρχ. για το 

1997, ενταλθέντα 80 εκ. δρχ., σύνολο 160 εκ. δρχ.  

Εγώ, θα κατακρίνω και τις δύο Δ.Α. και περισσότερο την προηγούμενη Δ.Α., η οποία 

παραδόθηκε άνευ όρων, τα έδωσε όλα και δεύτερον, την σημερινή Δ.Α. εμάς, που δεν τα 

ξηλώσαμε. Σε μια σύσκεψη που είχαμε το 1996 τον Μάρτιο, είχα πει ότι, αν τα ξηλώσουμε, 

θα  δίναμε 120 εκ. δρχ. Να τα δίναμε από την αρχή  αυτά, από το 1995 που πήραμε τα ηνία 

του Δήμου και δεν θα δίναμε 320 εκ. δρχ. (80 εκ. δρχ. Χ 4 = 320 εκ. δρχ.). 

Δηλαδή τους πληρώνουμε για να παρκάρουν, πρώτη φορά συμβαίνει αυτό το παράδοξο, να 

πληρώνει ο Δήμος για να παρκάρει ο ιδιώτης.  

 Συνάδελφοι, λυπάμαι πολύ για την κατάντια αυτή, γιατί αν είναι να δίνουμε τόση 

βαρύτητα σε τόσα μεγάλα θέματα και για την ανάπτυξη της πόλης που έχουμε και 

προτάσεις, να αδρανούμε.  

 Ο προϋπολογισμός γράφει για κονδύλια που υπάρχουν για τα ΚΑΠΗ, για τους 

Παιδικούς Σταθμούς και δεν βλέπω να έγινε στα 3 χρόνια μια πίστωση για την οργάνωση 

σεμιναρίων, διαλέξεων, ομιλιών, από ειδικούς επιστήμονες πάνω σε θέματα ναρκωτικών, 

υγείας, διατροφής,  AIDS, αγωγής. Πως θα αντιμετωπίσουμε τους νέους που τους 

υποσχόμαστε ένα αύριο πιο κοινωνικό, πιο πολιτισμένο, πιο δίκαιο; Δεν το είδα αυτό το 

πράγμα. 

 Θα προχωρήσω συνάδελφοι, θα πάω στην επίλυση του κυκλοφοριακού 

προβλήματος. Το κυκλοφοριακό πρόβλημα, βλέπετε ότι έχει γιγαντωθεί, όχι μόνο την Τρίτη, 

αλλά και τις άλλες μέρες. Έχω πρόταση εδώ, για να μπορέσουμε λιγάκι να 

αποσυμφορηθούμε, να επεκταθεί και να γίνει κεντρικός έλεγχος της φωτεινής 

σηματοδότησης της πόλης. Να γίνει κάποιος συντονισμός ο οποίος χρειάζεται κάποια 

χρήματα.  

 Ένα άλλο το οποίο πάλι δεν είδα μέσα στον πρ/σμό,  είναι οι πεζοδρομήσεις, τόσο 

στο  κέντρο της πόλης,  όσο και στις γειτονιές,  για να τις αναπτύξουμε,  για  να  τις κάνουμε  
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κέντρα δράσης, για να μην έρχονται από τις γειτονιές, στο κέντρο, αλλά να μπορούν  από το 

κέντρο να πηγαίνουν στις γειτονιές, όπως είναι του Καλκάνι, Κιουπλιά κ.λ.π., που μπορούνε 

να εφαρμοστούνε οι πεζοδρομήσεις.   

Δεν είδα τι γίνεται με το πάρκινγκ  στην Πλατεία Εμπορίου.  

κ. Μπάρκας Αθ.: Υπάρχουνε 9.000.000 δρχ.  

κ. Γκότσης Ηλ.: Ωραία, είναι καλό για την επίλυση του κυκλοφοριακού, αν και 

μπορούμε να κάνουμε και στο ΙΚΑ και στην Νομαρχία για να γίνει η αποσυμφόρηση.  

Θα πω για την κοιλάδα της Αγίας Βαρβάρας, νομίζω ότι θα έπρεπε να μπει κι ένα 

κονδύλιο εδώ. Θα πρέπει εκεί να αναδειχτεί το μέρος.  

 κ. Αγγελίδης Π.:  Κύριε Πρόεδρε, κανονικά, εγώ αν ήμουν στην θέση σας, θα 

διέκοπτα το Δ.Σ., θα κατήγγειλα τους συναδέλφους.  

 κ. Πρόεδρος: Είναι απαράδεκτο αυτό που συμβαίνει, αλλά είναι η προτελευταία 

ημέρα μου σαν Πρόεδρος και δεν θέλω.  

 κ. Γκότσης Ηλ.:  Εγώ θα διευκολύνω το Σώμα. Έχω γραμμένες τις προτάσεις μου, 

για να τις διαβάσουν όλοι. 

 Θα κλείσω λέγοντας, για τον ΚΟΥΛΑ, τον οποίο, νομίζω ότι πρέπει να τον 

αναδείξουμε, όπως και τον Άγιο Νικόλαο, γιατί εκτός από μια  ασφαλτόστρωση που έγινε 

εκεί, μπορούνε να γίνουνε κι άλλα πολλά και  η πρόσβαση κει να γίνεται όπως παλιά, από 

την πόλη να μπορούνε να ανεβαίνουνε, να γίνουμε αναδασώσεις, κ.λ.π.  

 Επίσης, θα πω για τα σχολεία, κάτι που μ’ ενδιαφέρει, επειδή είναι και καθηγητής, 

στις αυλές των σχολείων, να γίνουν σωστά γήπεδα, για να μπορούνε οι νέοι να αθλούνται 

εκεί, να ηλεκτροφωτιστούνε όλα τα σχολεία, επειδή υπάρχουν  «περιθωριακοί» και κάτι 

ακόμη, δεν σκεφτήκαμε καθόλου κ. Πρόεδρε, την αξιοποίηση της Ι. Μονής Τιμίου 

Προδόμου, αυτό το μοναστήρι που είναι η ίδια η ιστορία μας, να βοηθήσουμε την κάθε 

προσπάθεια που  είναι ο πνευματικός φάρος του νομού μας.  Θα μου πείτε ότι αυτό δεν 

ανήκει στον Δήμο των Σερρών, θα σας πω ότι, με τον ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑ είναι στον Ελαιώνα 

και ανήκει στον Δήμο Σερρών.  

 κα Ζαπάρα Μ.:  Αναπαλαιώνεται κατά καιρούς το Μοναστήρι και παίρνει πολλά 

λεφτά.  

 κ. Γκότσης Ηλ.:  Έχω τις απαντήσεις έτοιμες και σας τις λέω, άμα θέλετε. Δεν θα 

πω περισσότερα, ψηφίζω τον πρ/σμό, αλλά εγώ φέρνω τις επιπλέον προτάσεις, οι οποίες 

πρέπει να τεθούν υπόψη και του Δ.Σ. και του Δημάρχου  και των αρμοδίων. 

 κ. Χαλκιόπουλος Λ.:  Είμαι υποχρεωμένος να πω, ότι ο πρ/σμός που είναι το πιο 

σοβαρό θέμα στο Δ.Σ. και που εκφράζει την χρηματική ροή, τα έσοδα και τις δαπάνες ενός 

Δήμου σε ετήσια διάστημα, έπρεπε να απασχολήσει σοβαρά, όλους μας. Δεν θα ασχοληθώ 

με θέματα εσόδων και εξόδων, διότι αυτά δεν τα θεωρώ σημαντικά. Εκείνο όμως που θέλω 

να επισημάνω και έχει μεγάλη σημασία για τον πρ/σμό, ο οποίος δείχνει και την  πολιτική 

που θα ασκήσει η Δ.Α. στο μέλλον, είναι εάν στον πρ/σμό, υπάρχουν έργα ανάπτυξης. Έργο 

ανάπτυξης, είναι το έργο εκείνο, το οποίο προσκομίζει οφέλη στον Δήμο και  στην πόλη και 

δημιουργεί νέες θέσεις εργασίας.  

 Σ’ αυτό το σημείο, πρέπει να πω, ότι η παρούσα Δ.Σ., έχει ένα έργο πολύ σημαντικό 

για μένα, το Αυτοκινητοδρόμιο.  

 Ψηφίζω τον πρ/σμό συνειδητά, γι’ αυτό τον λόγο, ήθελα όμως να ρωτήσω σε ποια 

κατάσταση βρίσκεται το Αυτοκινητοδρόμιο. Θα λειτουργήσει  το 1998; Και ποια είναι η 

οικονομική κατάσταση αυτή την στιγμή στο Αυτοκινητοδρόμιο και τι υποσχέσεις υπάρχουν 

για οικονομικές ενισχύσεις γι’ αυτό το μεγάλο έργο ανάπτυξης;  
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 κ. Σωτηριάδης Δημ.:  Για το 1998, το Αυτοκινητοδρόμιο έχει ήδη ενταχθεί στο 

αγωνιστικό πρόγραμμα της ΕΘΕΑ, δεν έχει ανακοινωθεί ακόμη το επίσημο πρόγραμμα, 

αλλά έχουμε 2 αγώνες πανελληνίου πρωταθλήματος αυτοκινήτου, 2 αγώνες πανελληνίου 

πρωταθλήματος μοτοσικλέτας, 3 αγώνες FORMULA 3 και δεν ξέρω πόσοι αγώνες θα 

προκύψουν, από το πρωτάθλημα Βορείου Ελλάδος. Κατασκευαστικά, να σας πω, ότι 

βρισκόμαστε στο τέλος, με την περιβόητη περίφραξη βέβαια, που μας έφαγε πάρα πολλές 

ώρες, ολοκληρώνουμε την 3η στρώση, χθες μας επισκέφτηκε το περιοδικό «ΓΙΑΤΙ», που 

έχουν μια κυκλοφορία ρεκόρ στην Ελλάδα και στην Ευρώπη, πουλώντας 360.000 τεύχη. 

Μαζί τους ήτανε, και ο πρωταθλητής Ελλάδος της FORMULA 2, o κ. Κυρίτσης και κάνανε 

δοκιμές στην πίστα.  Παρόλο που δεν έχει πέσει η 3η δόση η αντιολισθηρή, οι άνθρωποι 

φύγανε κατενθουσιασμένοι από την μέχρι τώρα κατασκευή της. Σήμερα, έρχονται από το 

περιοδικό «DRIVE», να κάνουνε τεστ, γύρω στα 20-25 άτομα, με 10 αυτοκίνητα. Την 

Παρασκευή δε, έρχεται ένα τρίτο στη σειρά περιοδικό και στην κυκλοφορία το CAR AND 

DRIVE», να κάνει τεστ στην πίστα των Σερρών. 

Η πίστα, θα λειτουργήσει το 1998, δουλεύουνε 5 συνεργεία, γίνονται τουαλέτες, τα 

χωματουργικά, το δίκτυο ύδρευσης και αποχέτευσης και ένα υπόλοιπο από  την υπόγεια 

διάβαση. Αυτά μέχρι τον Μάρτιο που θα φιλοξενήσουμε τον πρώτο αγώνα, κατά τα 

λεγόμενα της προϊσταμένης αρχής του μηχανοκίνητου αθλητισμού της ΕΘΕΑ, κάτι που 

εμείς θα θέλαμε να γίνει λίγο αργότερα, όχι γιατί ο χρόνος δεν μας επιτρέπει για να 

ολοκληρώσουμε τις υπόλοιπες εργασίες, αλλά για να έχει μεγαλύτερη επιτυχία, να δοθεί 

ζωντάνια, έμφαση κι να έχουμε τα καλύτερα αποτελέσματα στα εγκαίνια της πίστας, μια και 

είναι η μοναδική πίστα  στην Ελλάδα και στα Βαλκάνια.  

 Πιστεύω ότι σας κάλυψα κύριε Χαλκιόπουλε, και απέμεινε το οικονομικό.  

 Σε πρώτη φάση, ήτανε ο πρ/σμός 370 εκ. δρχ., αλλά θα το τονίσω για ακόμη μια 

φορά, επαναδημοπρατήθηκε, γιατί δεν μας ικανοποίησε η 1η οικονομική προσφορά, το πήρε 

ο κ. Ι. Ταίρης με έκπτωση 40%, που σημαίνει ότι ο Δήμος έπρεπε να πληρώσει με 230 εκ. 

δρχ. Την περίφραξη, την αναλαμβάνει ο φορέας, αυτή ήτανε η απόφαση η δική μας, ο 

Δήμος, να δώσει τα 230 εκ. δρχ. για την κατασκευή της πρώτης φάσης, κάνοντας την 

περίφραξη και κάποια άλλα έργα, τα οποία μπορούνε να τα κάνουμε τα μηχανήματα του 

Δήμου, π.χ. τα χωματουργικά, το δίκτυο ύδρευσης και αποχέτευσης, που θα το κάνει η 

ΔΕΥΑΣ. Θα είμαστε έτοιμοι, μ’ ένα χρέος που θα αναλάβει ο φορέας, τα 20 εκ. δρχ. 

περίπου, για την κεντρική περίφραξη. Το Αυτοκινητοδρόμιο είναι έτοιμο να λειτουργήσει. 

Έχουμε κάνει προτάσεις πολλές στα 3 Υπουργεία, γιατί εκφράστηκε το ενδιαφέρον να 

έρθουνε να εκπαιδευτούνε οδηγοί οι οποίοι πρέπει να οδηγούνε με πολύ μεγάλες ταχύτητες 

και πολύ μεγάλη ασφάλεια, π.χ. οδηγοί ασθενοφόρων, πυροσβεστικής, τροχαίας, κ.λ.π.   

Στα αρμόδια Υπουργεία που ανήκουνε αυτοί, κάναμε προτάσεις για μια συνεργασία, μ’ ένα 

συμβολικό ποσό και γιατί όχι με ένα υψηλό ποσό, προκειμένου να χρησιμοποιούνε την 

πίστα των Σερρών για να κάνουν δοκιμαστικά.  

Έχουμε κάνει προτάσεις σε διαφημιστικές εταιρείες, σε εταιρείες καυσίμων, όπως είναι η 

SHELL, ΜΑΜΙΔΑΚΗΣ, κ.λ.π. Είμαστε πάρα  πολύ κοντά σε μια οριστική συμφωνία με 

όλες αυτές, πλην όμως,  μας καθυστέρησε πάρα πολύ και θα ρίξω ευθύνες στην μειοψηφία  

γι’ αυτό, στην ψήφιση για την σύσταση του φορέα. Σήμερα, αν δεν υπήρχε αυτή η 

καθυστέρηση  ενός μήνα, αν ήταν ο φορέας έτοιμος, θα είχε νομική υπόσταση και θα 

μπορούσαμε να συζητούμε μ’ αυτές τις εταιρίες.  

Αύριο, περιμένουμε μια επιτροπή από την Αθήνα, της επαγγελματικής FORMULA 3, να μας 

κάνει προτάσεις.  
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Προτάσεις μπορεί να γίνονται, αλλά δεν μπορούμε να κλείσουμε συμφωνίες, γιατί ο φορέας 

δεν έχει νομική υπόσταση, αυτό είναι που μας δεσμεύει.  

 κ. Αγγελίδης Π.:  Τότε, ο φορέας καθυστέρησε να ψηφιστεί κατά 15 ημέρες, ξέρετε 

γιατί, γιατί δεν είχατε φέρει τη μελέτη.  

 Βέβαια, θα ψηφίσω τον προϋπολογισμό, αλλά έχω να παρατηρήσω, ότι ο πρ/σμός 

είναι πλασματικός. Υπάρχει ένα ύψος πλασματικών εσόδων πάνω από 400 εκ. δρχ. και 

εύλογα φυσικά, αναρτήθηκε το ερώτημα, αν τυχόν  εγκριθεί το δάνειο για το υπόγειο 

πάρκινγκ στην Πλατεία Εμπορίου, πως θα αποπληρώσουμε την ετήσια δόση, που θα είναι 

60 εκ. δρχ. επί 20 χρόνια.  

 Η δεύτερη παρατήρηση, έχει σχέση με την έγκριση του προγραμματισμού στον 

τομέα των έργων. Αυτό που παρατηρήθηκε τον τελευταίο καιρό είναι, ότι όποιος προλάβει, 

αναθέτει σε όποιον εργολάβο θέλει, όποιο έργο θυμηθεί. Κάθε λίγο έρχονται για έγκριση 

στο Δ.Σ. μικροέργα, κυρίως για 1, 2, 3 εκ. δρχ., αυτά όμως αθροιζόμενα, υπερβαίνουν τον 

πρ/σμό του προγράμματος των έργων κι αυτό φαίνεται και από το τεχνικό πρόγραμμα. Η 

μισή ΣΑΤΑ του 1998,  γύρω στα 200 εκ. δρχ. περίπου, προορίζονται για να ξεπληρώσουν 

διάφορα μικροέργα, που έγιναν μέσα στο 1997. Έτσι όμως, υπάρχει ο κίνδυνος, μέσα στο 

1998, να γίνουν ακόμα μεγαλύτερες υπερβάσεις στο πρόγραμμα των έργων και η όποια 

επόμενη Δ.Α., να πληρώνει αυτά τα προεκλογικά σας έργα, με την ΣΑΤΑ του 1999 και με 

την ΣΑΤΑ του 2000.  

 Κάτι άλλο που ήθελα να θίξω, είναι το θέμα των απ΄ ευθείας αναθέσεων, το οποίο 

πήρε μεγάλη έκταση. Πρέπει  να περιοριστούνε στο ελάχιστο, διότι δείχνουν την αξιοπιστία 

της εκάστοτε Δ.Σ. Οι απ’ ευθείας αναθέσεις, σίγουρα είναι  μια αδιαφανής διαδικασία και 

δημιουργεί προϋποθέσεις και δοσοληψίες. Όσο ξεκάθαρο να είναι ένα έργο, όταν ανατίθεται 

με απ’ ευθείας ανάθεση, σίγουρα επιφέρει κάποιο πλήγμα στην αξιοπιστία της Δ.Α.  

 κ. Πισώκας Βασ.:  Αποσύρομαι.   

κα Ζαπάρα Μ.:  Ήθελα να κάνω μια τοποθέτηση, πάνω στην εισήγηση του κ. 

Γκότση. Ήταν πολύ ωραία όλα αυτά που είπε, αλλά ερωτώ, ποιος έπρεπε να τα κάνει όλα 

αυτά που έπρεπε όπως είπε, να γίνουν;   

κ. Γκότσης  Ηλ.: Η κοινωνική πολιτική. 

κα Ζαπάρα Μ.:  Η κοινωνική πολιτική για να γίνει, έπρεπε να υπάρχει και 

στελέχωση του γραφείου, πράγμα που δεν έγινε. 

Ψηφίζω κι εγώ τον  προϋπολογισμό.  

κ. Μπάρκας Αθ.:  Εντάχθηκε ένα έργο αναβάθμισης της περιοχής της Αγίας 

Βαρβάρας, μέσω του σκουπιδότοπου εκεί και θα γίνουνε νομίζω εκεί έργα, άνω των 100 εκ. 

δρχ.  

κ. Γκότσης Ηλ.:  Χρειάζεται ένα αντλιοστάσιο  εκεί,  που γίνεται με 20-25 εκ. δρχ., 

για να μπει βλάστηση.  

κ. Περδίκης Ζ.:  Περιορίζομαι σε μια μονάχα παρατήρηση.  

Ειπώθηκε περί πλασματικού προϋπολογισμού, ακριβώς για να γίνει ισοσκελισμός. Έχουμε 

όμως το εξής: το Συμβούλιο Περιοχής, ήδη έχει προχωρήσει τις διαδικασίες και θα 

ξεκινήσει την κατασκευή του Εκθεσιακού Κέντρου. Είναι  γνωστό, ότι η ζωή των 

Συμβουλίων Περιοχής, κατά τον ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑ, λήγει στις 31/12/1998 και μεταβιβάζονται 

οι υποχρεώσεις που έχουν τα Συμβούλια Περιοχής στους Ο.Τ.Α. Δηλαδή, τις μεγάλες 

υποχρεώσεις ποσοστιαία, τις έχει ο Δήμος Σερρών, δεν βάζω τους Επταμύλους, την 

Οινούσα, κ.λ.π., που συμμετέχουν μέσα.  

Το έργο έχει ένα συγκεκριμένο κοστολόγιο. Σύμφωνα με την Λογοδοσία και τον οικονομικό  
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απολογισμό του 1996, υπήρχε μια οφειλή δεκάδων εκατομμυρίων του Δήμου Σερρών, προς 

το Συμβούλιο Περιοχής. Εάν αθροίσουμε και τις υποχρεώσεις από το Νόμο, προς το 

Συμβούλιο Περιοχής για το 1997, συν αυτές του 1998, που είναι καταγραμμένες μέσα στον 

προϋπολογισμό.  

Λέει για παράδειγμα, 114  εκ δρχ. οι υποχρεώσεις του Δήμου προς το Συμβούλιο Περιοχής 

για το 1998, αλλά ήδη έχει κυλήσει το 1996 και 1997 και δεν έχουμε αποπληρώσει  αυτήν 

την υποχρέωσή μας. Έχει εισπράξει το Συμβούλιο Περιοχής, βεβαιωθέντα για το 1997, 

τουλάχιστον πριν από το τελευταίο τρίμηνο του χρόνου, 54 εκ. δρχ. Αν αθροίσετε τις 

υποχρεώσεις του 1996, του 1997 και του 1998, υπάρχει ένα άνοιγμα το οποίο ξεπερνά τα 

200 εκ. δρχ. και αν δεν αποδοθούν στο Συμβούλιο Περιοχής, κινδυνεύει το έργο να μην 

γίνει.  

 κ. Γκότσης  Ηλ.:  Δεν γίνεται αυτό, αφού το λέει ο Νόμος, είναι  υποχρεωτικό.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Είναι υποχρεωτικό, αλλά μέσα στον πρ/σμό δεν καταγράφεται η 

υποχρέωση του Δήμου.  

 κ. Μπάρκας Αθ.:  Αυτά φαίνονται σαν οφειλές.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Δυστυχώς  εδώ, είναι η παρατήρησή μου. Πρώτον, δεν 

αναγράφεται όλη η υποχρέωση που έχει. Κοιτάζω την στήλη οφειλών που υπάρχει 

περασμένων οικονομικών ετών και δεν την έχει μέσα. Και σας ανάφερε για μια και 

μοναδική υποχρέωση, που είναι υπαρκτή, με κατεστημένη αύριο-μεθαύριο εργολαβία, με 

συγκεκριμένο έργο και κόστος. Και εμείς μέσα στον πρ/σμό που ψηφίζουμε, δεν έχουμε 

αυτούς τους πόρους.  Αυτός ο πλασματικός χαρακτήρας με υπερβολικά χαρακτηριστικά 

προς τα πάνω στην στήλη των εσόδων και από την  άλλη απουσία ουσιαστικά καταγραφής 

των υπαρκτών δαπανών, για έργα τα οποία ήδη έγιναν το 1997 και δεν έχουνε πληρωθεί, 

ούτε και  πέρασαν από το Δ.Σ. Πιστεύω πως μέχρι το τέλος του χρόνου, θα είναι 

υποχρεωμένο το Δ.Σ. να κάνει σίγουρα αναμόρφωση,  για να καλύψει υποχρεώσεις που θα 

κλείσουν 31/12/1997 και εκεί ξέρετε καλύτερα από μέσα, ότι δεν μιλάμε για λίγα 

εκατομμύρια, αλλά για δεκάδες. 

 Έργα, τα οποία βρίσκονται σε εξέλιξη, έχει πάρει ένας κατασκευαστής για κάποιο 

έργο μια προκαταβολή και θα πάρει τα υπόλοιπα, ανάλογα με την πορεία εξέλιξης του 

έργου. Και έργα τα οποία θα γίνουν στην πορεία του 1998, σύμφωνα με τον τεχνικό 

προγραμματισμό.  

 Εδώ θέλω να επισημάνω την εξής ευθύνη. Με τον ντόρο που έγινε με τα σχετικά 

δημοσιεύματα, περνάει πολύ στα μαλακά, ότι η ιστορία με την Τ.Α., δεν θα κλείσει έτσι 

απλά. Ίσα-ίσα τα σχετικά δημοσιεύματα έχουνε στόχους και κάποια πράγματα θα μας 

οδηγήσουν σε κάποιες αίθουσες, που δεν θέλουμε να πάμε.  Ήδη κι εσείς κι εγώ και άλλοι 

συνάδελφοι,  έχουμε κληθεί επανειλημμένα σε γνωστά γραφεία της οδού Μεραρχίας, για να  

καταθέσουμε κάποιες μαρτυρίες. Έργο το οποίο δεν είναι ενταγμένο μέσα στον πρ/σμό 

κύριοι συνάδελφοι, δεν έχει δικαίωμα ο εργολάβος να πληρωθεί, μπορεί να τα διεκδικήσει 

δικαστικά, αλλά σ’ αυτή την περίπτωση ποιος θα βάλει το κεφάλι του μέσα στον ντορβά, με 

την ψήφο του σ’ αυτό το τραπέζι, για να γλιτώσει από τον οικονομικό καταλογισμό σε 

κάποιους υπευθύνους.  

 Όταν λοιπόν συζητάμε για πρ/σμούς, να κοιτάμε  πως θα πρέπει να κατοχυρώσουμε 

και τον Δήμαρχο και το καθένα μέλος του Δ.Σ. και τον εαυτό μας δηλαδή.  

 Επειδή όλα αυτά δεν υπάρχουν μέσα στον πρ/σμό, έστω και εικονικά, θα ψηφίσω 

παρών.  

 κ. Πρόεδρος:  Ψηφίζουμε ομόφωνα τον πρ/σμό, εκτός από τους Δ.Σ. κ.κ. Πισώκα 

Βασίλειο και Περδίκη Ζήση, που ψηφίζουν παρόντες.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

 

 Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

 

1193 / 1997 Έγκριση χορήγησης άδειας ίδρυσης καταστημάτων.                     

 

1194 / 1997 Έγκριση συνέχισης της μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων του έργου: 

«Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών».          
        598/16-1-1998 

 

1195 / 1997 Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κατασκευή και διαμόρφωση Πλατείας 

Νίκης». 
        741/19-1-1998 

 

1196 / 1997 Έγκριση της μελέτης του έργου: «Διαμόρφωση στη Συνοικία Άνω 

Καμενίκια». 
        740/19-1-1998 

 

1197 / 1997 Έγκριση προμήθειας φωτοσωλήνα Χριστουγεννιάτικου εορταστικού 

φωτοσωλήνα.  
      1337/27-1-1998 

 

1198 / 1997 Έγκριση προμήθειας σειρίδων μικρολαμπτήρων εορταστικού φωτισμού.           
       1338/27-1-1998 

 

1199 / 1997 Έγκριση μελέτης προμήθειας καλλωπιστικών θάμνων-δένδρων.            
       1339/27-1-1998 

 

1200 / 1997 Ανάθεση αρχιτεκτονικής μελέτης: «Διαμόρφωση υπαιθρίου χώρου επί της 

οδού Βενιζέλου». 
       2532/11-2-1998 

 

1201 / 1997 Ανάθεση αρχιτεκτονικής μελέτης: «Διαμόρφωση Πλατείας Αγίων 

Αναργύρων».        
       2531/11-2-1998 

 

1202 / 1997 Έγκριση πρακτικού αξιολόγησης μελέτης: «Αναμόρφωση όψεων Δημαρχείου 

Σερρών».  
        726/19-1-1998 

 

1203 / 1997 Έγκριση πρακτικών του έργου: «Κατασκευή ποτίστρας βόρεια του οικισμού 

Ξηροτόπου (Λαϊλιάς)».  
       9117/8-1-1998 
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1204 / 1997 Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Ολοκλήρωση χωματουργικών εργασιών 

δεξαμενής Ξηροτόπου». 
       9119/13-5-1998 

 

1205 / 1997 Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Αποπεράτωση κατασκευών στην οδό 

Καραϊσκάκη». 
       1029/22-1-1998 

 

1206 / 1997 Καταβολή δαπάνης στη ΔΕΗ για ηλεκτροδότηση Πλατείας Ι. Θεολόγου.              
        728/16-1-1998 

 

1207 / 1997 Έγκριση καταβολής ποσού στον Ιπποκράτη Μαυρομάτη.        
       8663/23-12-1997 

 

1208 / 1997 Έγκριση καταβολής δαπάνης κίνησης εκτός  έδρας υπαλλήλου.         
       1336/28-1-1998 

 

1209 / 1997 Έγκριση δαπανών σύσκεψης για την Β.Ο.Χ.         
       1065/20-1-1998 

 

1210 / 1997 Έγκριση προμήθειας κλιματιστικού.         
        925/21-1-1998 

 

1211 / 1997 Έγκριση δαπάνης κατασκευής μακέτας.        
        265/5-2-1998 

1212 / 1997 Έγκριση δαπάνης ταχυμεταφοράς εγγράφου.   
       1335/27-1-1998 

 

1213 / 1997 Έγκριση καταβολής δικαστικών δαπανών (Τσινίκα) 
        727/23-4-1998 

 

1214 / 1997 Έγκριση διαφόρων  δαπανών.                           
       1594/30-1-1998 

 

1215 / 1997 Όμοια Καθαριότητας.                                   
       1333/30-1-1998 

 

1216 / 1997 Όμοια Καθαριότητας.                                       
       1334/30-1-1998 

 

1217 / 1997 Έγκριση έκδοσης άδειας καταστήματος ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ – ΟΥΖΕΡΙ της κας 

Μαυρουδή Σοφίας.  

 
       9071/5-1-1998 

1218 / 1997 Όμοια ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ της κας Βλάχου Αικατερίνης.  
       9069/5-1-1998 
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1219 / 1997 Όμοια ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟΥ του κ. Νάνου Ηλία.       
       8840/29-12-1997 

 

1220 / 1997 Όμοια ΠΤΗΝΟΠΩΛΕΙΟΥ της κας Σεμελίδου Δέσποινας.  
       9075/5-1-1998 

 

1221 / 1997 Όμοια Μουσικών Οργάνων του κ. Φέκα Χρήστου.  
       8465/19-12-1997 

 

1222 / 1997 Έγκριση τεχνικού προγράμματος έτους 1998.  
        724/19-1-1998 

 

1223 / 1997 Έγκριση πρ/σμού εσόδων-εξόδων έτους 1998 του Δήμου. 
743+725/19-1-1998 

 

1224 / 1997 Έγκριση πρ/σμού έτους 1998 του Ν.Π. «Κ.Α.Π.Η.» Δήμου Σερρών. 

 

1225 / 1997 Επανεκμίσθωση αίθουσας δεξιώσεων Α’ Νεκροταφείου.       
    731/20-1-1998 

 

1226 / 1997 Παράταση μισθωτικής σχέσης και αναπροσαρμογής μισθώματος.  
    737/23-1-1998 

 

1227 / 1997 Μίσθωση ακινήτου κυριότητας Δ.Ε.Υ.Α.Σ.                          
   1593/10-3-1998 

 

1228 / 1997 Οργάνωση και λειτουργία κέντρων συμβουλευτικής και προσανατολισμού 

και Γραφείων Σ.Ε.Π. 
    923/27-1-1998 

 

1229 / 1997 Άρση δωρεάς ακινήτου στο Εθνικό Ίδρυμα Προστασίας Κωφαλάλων.  
   7754/29-4-1998 

 

1230 / 1997 Συγκρότηση Επιτροπής Παραλαβής προμηθειών που εκτελούνται κατά  τον 

ΕΚΠΟΤΑ.  
    738/19-1-1998 

 

1231 / 1997 Ορισμός Δ.Σ. ως μελών στην Επιτροπή Παραλαβής προμηθειών του άρθρου 

67 του Π.Δ. 28/80. 
    734/19-1-1998 

 

1232 / 1997 Όμοια στην Επιτροπή Συμβιβαστικής Επίλυσης Φορολογικών Διαφορών.   
    736/19-1-1998 

 

1233 / 1997 Όμοια στην Επιτροπή της παρ. 1 του άρθρου 4 της αριθμ. 45942/6-8-1992 

Κ.Υ.Α.  
    924/23-1-1998 
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1234 / 1997 Όμοια της Επιτροπής του άρθρου 46 του ΕΚΠΟΤΑ.   
   1345/27-1-1998 

 

1235 / 1997 Όμοια των μικρών έργων ή εργασιών συντήρησης.   
   1591/29-1-1998 

 

1236 / 1997 Ορισμός δυο αιρετών για το ΚΑΑΜΕΑ.   
 

1237 / 1997 Απόρριψη ένστασης μελέτης και ανάθεση της μελέτης πράξης εφαρμογής 

πολεοδομικής ενότητας στους 40 ΜΑΡΤΥΡΕΣ. 
   8878/31-12-1997 

 

1238 / 1997 Όμοια για τα Άνω Καμενίκια – Ιμαρέτ.  
   8879/31-12-1997 

 

1239 / 1997 Έγκριση αναμόρφωσης του πρ/σμού του Δήμου χρήσης 1997.        
   8731/24-12-1997 

 

1240 / 1997 Απόδοση ανταποδοτικού τέλους υπέρ της καταπολέμησης κουνουπιών.   
   1100/29-1-1998 

 

Πρ. 

21/ 1/ 1997 Αναβάλλεται η συζήτηση του θέματος για την έγκριση και παραλαβή της 

μελέτης τροποποίησης Γ.Π.Σ. Σερρών.  

 

Πρ. 

21/ 2/ 1997 Επερώτηση για τους εργαζομένους χωρίς σύμβαση κ.λ.π. του Δήμου Σερρών 

και των Δ.Ε.                       

 

1241 / 1997 Σύναψη σύμβασης με την Ε.Σ.Α.Ν.Σ. για την Καθαριότητα της πόλης.        
   8709/31-12-1997 

 

 

 

 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΟΥ  Δ.Σ.                                                

 

 

 

 

 

ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ  ΑΝΤΩΝΙΟΣ                                       
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

 

Κασάπης Φίλιππος 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αγοραστός Βασίλειος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Γεωργίου Γεώργιος 

 

Γεωργούλας Γεώργιος 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος 

 

Κουμπαρούδης Ιωάννης 

 

Μητλιαλιάγκας Ζήσης 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Πισώκας Βασίλειος 

 

Σαντοριναίος Ευάγγελος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σπυρόπουλος Γεώργιος 

 

Στάγκος Κων/νος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Χαλκιόπουλος Λεωνίδας 

 

Χατζηλίας Αλέξανδρος 

 


